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Výročná správa o činnosti za rok 2023  

Akademický senát Žilinskej univerzity v Žiline 

 

S P R Á V A 

o činnosti Akademického senátu Žilinskej univerzity v Žiline za rok 2023 

 

V zmysle § 9 ods. 1 písm. i) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov „akademický senát verejnej vysokej školy podáva 

akademickej obci verejnej vysokej školy raz za rok správu o svojej činnosti, ktorú zverejní na webovom 

sídle verejnej vysokej školy najmenej na štyri roky“.  

 

Zápisy zo zasadnutí Akademického senátu Žilinskej univerzity v Žiline (ďalej len „AS UNIZA“) sa 

v úplnom znení nachádzajú na intranete UNIZA v priečinku UNIZA dokumenty / Akademický senát / 

Zasadnutia AS UNIZA / 2 Zápisy zo zasadnutí AS UNIZA. Prerokované materiály sú v úplnom znení 

k dispozícii na intranete UNIZA v priečinku UNIZA dokumenty / Akademický senát / Zasadnutia AS 

UNIZA / 3 Archivované materiály zo zasadnutí AS UNIZA / rok 2023. Od akademického roka 2022/2023 

sú zápisy zo zasadnutia AS UNIZA publikované v časopise Spravodajca UNIZA ako QR odkazy. 

 

Zloženie AS UNIZA  

Zloženie AS UNIZA do 22. 5. 2023 

Predseda AS UNIZA:  

• prof. Ing. Róbert Hudec, PhD., začiatok funkcie predsedu AS UNIZA: 22. 11. 2021, Fakulta 

elektrotechniky a informačných technológií UNIZA, zamestnanecká časť 

Podpredseda AS UNIZA: 

• doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD., začiatok funkcie podpredsedu AS UNIZA: 

22. 11. 2021, Fakulta prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov UNIZA, zamestnanecká časť 

 

Predseda študentskej časti AS UNIZA: 

• Ing. Marián Šotek, začiatok funkcie predsedu študentskej časti AS UNIZA: 26. 9. 2022, Fakulta 

riadenia a informatiky UNIZA, študentská časť 

Podpredseda študentskej časti AS UNIZA:  

• Ing. Jozef Jenis, začiatok funkcie podpredsedu študentskej časti AS UNIZA: 24. 10. 2022, 

Strojnícka fakulta UNIZA, študentská časť    

 

Členovia AS UNIZA:  

• prof. Ing. Tomáš Klieštik, PhD., začiatok funkcie: 20. 5. 2019, Fakulta prevádzky a ekonomiky 

dopravy a spojov UNIZA, zamestnanecká časť  

• Ing. Jozef Paľo, PhD., začiatok funkcie: 20. 5. 2019, Fakulta prevádzky a ekonomiky dopravy 

a spojov UNIZA, zamestnanecká časť 

• doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD., začiatok funkcie: 20. 5. 2019, Fakulta 

prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov UNIZA, zamestnanecká časť, podpredseda AS 

UNIZA 

• prof. Ing. Nadežda Čuboňová, PhD., začiatok funkcie: 20. 5. 2019, Strojnícka fakulta UNIZA, 

zamestnanecká časť 

• doc. Ing. Róbert Kohár, PhD., začiatok funkcie: 20. 5. 2019, Strojnícka fakulta UNIZA, 

zamestnanecká časť 
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• prof. Ing. Dana Bolibruchová, PhD., začiatok funkcie: 20. 5. 2019, Strojnícka fakulta UNIZA, 

zamestnanecká časť 

• prof. Ing. Róbert Hudec, PhD., začiatok funkcie: 20. 5. 2019, Fakulta elektrotechniky 

a informačných technológií UNIZA, zamestnanecká časť, predseda AS UNIZA 

• doc. Ing. Roman Jarina, PhD., začiatok funkcie: 20. 5. 2019, Fakulta elektrotechniky 

a informačných technológií UNIZA, zamestnanecká časť 

• doc. Ing. Daniel Káčik, PhD., začiatok funkcie: 20. 5. 2019, Fakulta elektrotechniky 

a informačných technológií UNIZA, zamestnanecká časť  

• prof. Dr. Ing. Martin Decký, začiatok funkcie: 20. 5. 2019, Stavebná fakulta UNIZA, 

zamestnanecká časť 

• Ing. Štefan Šedivý, PhD., začiatok funkcie: 20. 5. 2019, Stavebná fakulta UNIZA, 

zamestnanecká časť 

• Ing. Matúš Farbák, PhD., začiatok funkcie: 20. 5. 2019, Stavebná fakulta UNIZA, 

zamestnanecká časť 

• prof. Ing. Andrej Veľas, PhD., začiatok funkcie: 20. 5. 2019, Fakulta bezpečnostného 

inžinierstva UNIZA, zamestnanecká časť  

• doc. Ing. Jozef Svetlík, PhD., začiatok funkcie: 20. 5. 2019, Fakulta bezpečnostného 

inžinierstva UNIZA, zamestnanecká časť  

• doc. Ing. Katarína Buganová, PhD., začiatok funkcie: 20. 5. 2019, Fakulta bezpečnostného 

inžinierstva UNIZA, zamestnanecká časť  

• RNDr. Hynek Bachratý, PhD., začiatok funkcie: 20. 5. 2019, Fakulta riadenia a informatiky 

UNIZA, zamestnanecká časť 

• Mgr. Jana Uramová, PhD., začiatok funkcie: 24. 11. 2022, Fakulta riadenia a informatiky 

UNIZA, zamestnanecká časť  

• Ing. Peter Tarábek, PhD., začiatok funkcie: 3. 2. 2022, Fakulta riadenia a informatiky UNIZA, 

zamestnanecká časť   

• doc. Mgr. Marián Grupač, PhD., začiatok funkcie: 20. 5. 2019, Fakulta humanitných vied 

UNIZA, zamestnanecká časť  

• PaedDr. Marta Lacková, PhD., začiatok funkcie: 20. 5. 2019, Fakulta humanitných vied UNIZA, 

zamestnanecká časť 

• PhDr. Elena Diechová, PhD., začiatok funkcie: 26. 4. 2021, Fakulta humanitných vied UNIZA, 

zamestnanecká časť 

• Ing. Pavol Podhora, PhD., začiatok funkcie: 20. 5. 2019, ostatné súčasti UNIZA, 

zamestnanecká časť  

• doc. Ing. Michal Zábovský, PhD., začiatok funkcie: 20. 5. 2019, ostatné súčasti UNIZA, 

zamestnanecká časť 

• Ing. Ján Stehlík, začiatok funkcie: 20. 5. 2019, ostatné súčasti UNIZA, zamestnanecká časť  

• PaedDr. Róbert Janikovský, začiatok funkcie: 20. 5. 2019, ostatné súčasti UNIZA, 

zamestnanecká časť  

• Bc. Katarína Cáderová, začiatok funkcie: 4. 12. 2019, Fakulta prevádzky a ekonomiky dopravy 

a spojov UNIZA, študentská časť 

• Adam Radič, začiatok funkcie: 21. 10. 2022, Fakulta prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov 

UNIZA, študentská časť 

• Ing. Andrej Klačko, začiatok funkcie: 4. 11. 2022, Strojnícka fakulta UNIZA, študentská časť 

• Ing. Jozef Jenis, začiatok funkcie: 28. 10. 2021, Strojnícka fakulta UNIZA, študentská časť, 

podpredseda študentskej časti AS UNIZA 
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• Bc. Gabriela Kučkovská, začiatok funkcie: 3. 11. 2021, Fakulta elektrotechniky 

a informačných technológií UNIZA, študentská časť 

• Ing. Adam Škrváň, začiatok funkcie: 3. 11. 2021, Fakulta elektrotechniky a informačných 

technológií UNIZA, študentská časť 

• Ing. Marek Chabada, začiatok funkcie: 26. 10. 2022, Stavebná fakulta UNIZA, študentská časť 

• Zuzana Čeľovská, začiatok funkcie: 16. 11. 2021, Stavebná fakulta UNIZA, študentská časť 

• Ing. Jakub Ďurica, začiatok funkcie: 18. 11. 2021, Fakulta bezpečnostného inžinierstva UNIZA, 

študentská časť 

• Ing. Klaudia Kubalová, začiatok funkcie: 18. 11. 2021, Fakulta bezpečnostného inžinierstva 

UNIZA, študentská časť  

• Ing. Marián Šotek, začiatok funkcie: 20. 5. 2019, Fakulta riadenia a informatiky UNIZA, 

študentská časť, predseda študentskej časti AS UNIZA 

• Bc. Martin Mazúch, začiatok funkcie: 24. 11. 2022, Fakulta riadenia a informatiky UNIZA, 

študentská časť 

• Mgr. Daniel Stehlík, začiatok funkcie: 26. 4. 2021, Fakulta humanitných vied UNIZA, 

študentská časť 

• Samuel Haas, začiatok funkcie: 10. 10. 2022, Fakulta humanitných vied UNIZA, študentská 

časť 

• Bc. Janka Nová, začiatok funkcie: 15. 4. 2021, VÚVB, ostatná študentská časť 

 

 Zloženie AS UNIZA od 22. 5. 2023 

Predseda AS UNIZA:  

• prof. Ing. Branislav Hadzima, PhD., začiatok funkcie predsedu AS UNIZA: 22. 5. 2023, 

ostatné súčasti UNIZA, zamestnanecká časť 

Podpredsedníčka AS UNIZA: 

• doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD., začiatok funkcie podpredsedníčky AS 

UNIZA: 22. 5. 2023, Fakulta prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov UNIZA, zamestnanecká 

časť 

 

Predseda študentskej časti AS UNIZA: 

• Ing. Martin Mazúch, začiatok funkcie predsedu študentskej časti AS UNIZA: 22. 5. 2023, 

Fakulta riadenia a informatiky UNIZA, študentská časť 

Podpredseda študentskej časti AS UNIZA:  

• Ing. Michal Mulík, začiatok funkcie podpredsedu študentskej časti AS UNIZA: 22. 5. 2023, 

Strojnícka fakulta UNIZA, študentská časť    

 

Členovia AS UNIZA:  

• doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta 

prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov UNIZA, zamestnanecká časť, podpredsedníčka AS 

UNIZA 

• prof. Ing. Radovan Madleňák, PhD., začiatok funkcie: 22. 05. 2023, ukončenie funkcie: 1. 12. 

2023, Fakulta prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov UNIZA, zamestnanecká časť, po zániku 
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členstva sa stal členom AS UNIZA ako náhradník prof. Ing. Tomáš Klieštik, PhD., začiatok 

funkcie: 2. 12. 2023, Fakulta prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov UNIZA, zamestnanecká 

časť  

• Ing. Jozef Paľo, PhD., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta prevádzky a ekonomiky dopravy 

a spojov UNIZA, zamestnanecká časť 

• doc. Ing. Róbert Kohár, PhD., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Strojnícka fakulta UNIZA, 

zamestnanecká časť  

• doc. Ing. Mário Drbúl, PhD., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Strojnícka fakulta UNIZA, 

zamestnanecká časť 

• doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Strojnícka fakulta UNIZA, 

zamestnanecká časť 

• prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta elektrotechniky 

a informačných technológií UNIZA, zamestnanecká časť, predseda AS UNIZA 

• prof. Ing. Peter Braciník, PhD., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta elektrotechniky 

a informačných technológií UNIZA, zamestnanecká časť 

• prof. Ing. Peter Počta, PhD., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta elektrotechniky 

a informačných technológií UNIZA, zamestnanecká časť  

• Ing. Štefan Šedivý, PhD., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Stavebná fakulta UNIZA, 

zamestnanecká časť Ing. Matúš Farbák, PhD., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Stavebná fakulta 

UNIZA, zamestnanecká časť 

• prof. Dr. Ing. Martin Decký, začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Stavebná fakulta UNIZA, 

zamestnanecká časť 

• doc. Ing. Jozef Svetlík, PhD., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta bezpečnostného 

inžinierstva UNIZA, zamestnanecká časť  

• Ing. Michal Ballay, PhD. LL.M., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta bezpečnostného 

inžinierstva UNIZA, zamestnanecká časť  

• doc. Ing. Katarína Hollá, PhD., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta bezpečnostného 

inžinierstva UNIZA, zamestnanecká časť  

• Ing. Michal Varga, PhD., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta riadenia a informatiky UNIZA, 

zamestnanecká časť  

• RNDr. Hynek Bachratý, PhD., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta riadenia a informatiky 

UNIZA, zamestnanecká časť 

• Ing. Peter Tarábek, PhD., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta riadenia a informatiky UNIZA, 

zamestnanecká časť   

• PaedDr. Marta Lacková, PhD., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta humanitných vied UNIZA, 

zamestnanecká časť 

• doc. Mgr. Marián Grupač, PhD., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta humanitných vied 

UNIZA, zamestnanecká časť  

• PhDr. Elena Diechová, PhD., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta humanitných vied UNIZA, 

zamestnanecká časť 

• prof. Ing. Branislav Hadzima, PhD., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, ostatné súčasti UNIZA, 

zamestnanecká časť, predseda AS 

• Ing. Róbert Orenič, začiatok funkcie: 22. 5. 2023, ostatné súčasti UNIZA, zamestnanecká časť 

• Ing. Ján Stehlík, začiatok funkcie: 22. 5. 2023, ostatné súčasti UNIZA, zamestnanecká časť  

• PaedDr. Marián Hrabovský, PhD., začiatok funkcie: 22. 5. 2023, ostatné súčasti UNIZA, 

zamestnanecká časť  

turianova2
Ceruzka
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• Ing. Marek Nagy, začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta prevádzky a ekonomiky dopravy a 

spojov UNIZA, študentská časť 

• Alex Cuker, začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov 

UNIZA, študentská časť 

• Ing. Miroslav Matuš, začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Strojnícka fakulta UNIZA, študentská časť 

• Ing. Lukáš Pompáš, začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Strojnícka fakulta UNIZA, študentská časť,  

• Matúš Škorvaga, začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta elektrotechniky a informačných 

technológií UNIZA, študentská časť 

• Ing. Silvia Šúchalová, začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta elektrotechniky a informačných 

technológií UNIZA, študentská časť 

• Bc. Michal Mušuta, začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Stavebná fakulta UNIZA, študentská časť 

• Ing. Marek Chabada, začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Stavebná fakulta UNIZA, študentská časť 

• Ing. Erika Skýpalová, začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta bezpečnostného inžinierstva 

UNIZA, študentská časť 

• Ing. Matúš Madleňák, začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta bezpečnostného inžinierstva 

UNIZA, študentská časť  

• Ing. Michal Mulík, začiatok funkcie: 22. 5 2023, Fakulta riadenia a informatiky UNIZA, 

študentská časť, podpredseda študentskej časti AS UNIZA 

• Ing. Martin Mazúch, začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta riadenia a informatiky UNIZA, 

študentská časť, predseda študentskej časti AS UNIZA 

• Lenka Gérecová, začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta humanitných vied UNIZA, študentská 

časť 

• Vladimíra Hýllová, začiatok funkcie: 22. 5. 2023, Fakulta humanitných vied UNIZA, študentská 

časť 

 

Zasadnutia AS UNIZA  

V roku 2023 sa uskutočnilo osem zasadnutí AS UNIZA. Prvé štyri rokovania viedol predseda AS UNIZA 

prof. Ing. Róbert Hudec, PhD., piate rokovanie bolo spoločné zasadnutie odstupujúceho 

a novozvoleného AS UNIZA, ktoré do bodu 6. viedol odstupujúci predseda AS UNIZA prof. Ing. Róbert 

Hudec, PhD. a od bodu 7. novozvolený predseda AS UNIZA prof. Ing. Branislav Hadzima, PhD., zvyšné 

tri rokovania viedol predseda AS UNIZA prof. Ing. Branislav Hadzima, PhD. 

 

24. ZASADNUTIE AS UNIZA – 30. január 2023 

 

• V pondelok, dňa 30. 1. 2023 sa uskutočnilo dvadsiate štvrté zasadnutie AS UNIZA (13:00 hod., 

zasadacia miestnosť Vedeckej rady UNIZA). 

 

• Predseda AS UNIZA predložil návrh na schválenie členov stálych poradných pracovných 

komisií AS UNIZA. Hospodársku a Kontrolnú komisiu bolo potrebné doplniť 1 členom 

zamestnaneckej časti AS UNIZA za FRI. Návrhy na uvoľnené miesta člena komisií boli nasledovné: 

Hospodárska komisia – Mgr. Jana Uramová, PhD. (FRI, ZČ),  Kontrolná komisia – 

Mgr. Jana Uramová, PhD. (FRI, ZČ). Navrhovaná kandidátka súhlasila s členstvom v príslušných 

komisiách. 
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AS UNIZA schvaľuje návrh na členov stálych poradných pracovných komisií AS UNIZA 

v zmysle čl. 6 ods. 3 Rokovacieho poriadku AS UNIZA nasledovne: Hospodárska komisia – 

Mgr. Jana Uramová, PhD. (FRI, ZČ), Kontrolná komisia – Mgr. Jana Uramová, PhD. (FRI, ZČ). 

 

• AS UNIZA sa vyjadril k návrhu piatich kandidátov na členov Správnej rady UNIZA 

vymenúvaných ministrom školstva. Návrh predložil predseda AS UNIZA v mene ministra 

školstva. Predseda AS UNIZA informoval, že v súlade s § 40 ods. 5 zákona č. 131/2002 Z. z. 

o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, 

po verejnom vypočutí kandidátov na členov Správnej rady UNIZA, ktoré sa uskutočnilo dňa 

15. decembra 2022, minister školstva, listom zo dňa 19. 12. 2022, predložil AS UNIZA na vyjadrenie 

jeho návrhy kandidátov na členov Správnej rady UNIZA. Sú to títo kandidáti: 

Dr. h. c. Ing. Peter Fodrek, PhD., Ing. Martin Jančo, Ing. Miroslav Sipták, 

Dr. Ing. František Simančík, Ing. Marián Stárek. 

AS UNIZA v zmysle § 40 ods. 5 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov berie návrh predložených piatich 

kandidátov na členov Správnej rady UNIZA vymenúvaných ministrom školstva na vedomie. 

 

• Nasledovalo potvrdenie voľby kandidáta na člena Správnej rady UNIZA za AS UNIZA.  Návrh 

predložil predseda AS UNIZA. Uviedol, že podľa § 40 ods. 5 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých 

školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, rozhodne 

akademický senát verejnej vysokej školy tajným hlasovaním o potvrdení alebo o nepotvrdení voľby 

kandidátov na členov správnej rady verejnej vysokej školy. Predseda AS UNIZA prečítal meno 

a priezvisko zvoleného kandidáta na člena Správnej rady UNIZA voleného AS UNIZA. AS UNIZA 

hlasoval tajným spôsobom, pomocou hlasovacích lístkov s menom navrhovaného a verejne 

vypočutého kandidáta. 

AS UNIZA v zmysle § 40 ods. 5 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov potvrdil tohto kandidáta na člena 

Správnej rady UNIZA: Ján Krúpa. 

 

• Rektor UNIZA, prof. Ing. Ján Čelko, CSc. (ďalej len „rektor UNIZA“), predložil návrh Smernice č. 

236 – Štatút Žilinskej univerzity v Žiline. Dôvodom opätovného predloženia daného materiálu 

bolo Rozhodnutie ministerstva školstva vedy, výskumu a športu SR (ďalej len „MŠVVaŠ SR“) 

o zamietnutí registrácie Štatútu UNIZA. Rektor UNIZA informoval o zapracovaní všetkých 

pripomienok. Následne priblížil zapracované zmeny. V závere dodal, že členovia mali materiál 

k dispozícii. Predseda AS UNIZA požiadal o stanovisko Legislatívnu komisiu. Predsedníčka 

Legislatívnej komisie doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD. uviedla, že komisia nemala 

k materiálu pripomienky. 

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. a) bod 1 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, schvaľuje Smernicu 

č. 236 – Štatút Žilinskej univerzity v Žiline. 

 

• Rektor UNIZA predložil návrh Smernice č. 237 - Zásady výberového konania na obsadzovanie 

pracovných miest vysokoškolských učiteľov, pracovných miest výskumných pracovníkov, 

funkčných miest profesorov a docentov a funkcií vedúcich zamestnancov. Uviedol, že 

predkladaná smernica súvisí s novelou zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o VŠ“). V úvode 
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informoval o akceptácii a zapracovaní zaslaných pripomienok a následnom zverejnení materiálu 

po zapracovaní pripomienok. Vedúca oddelenia personálnej a sociálnej práce (ďalej len „OPaSP“) 

Ing. Veronika Kunová dodala, že do smernice boli premietnuté rozsiahle zmeny v zákone o VŠ. 

Po diskusii dal predseda AS UNIZA aklamačne hlasovať o pozmeňovacích návrhoch, ktoré boli 

výsledkom diskusie. 

AS UNIZA schvaľuje tieto pozmeňovacie návrhy: 

- v čl. 4 ods. 1 Smernice č. 237 – Zásady výberového konania...: Pôvodné navrhované znenie 

druhej vety: „Zverejňuje sa na úradnej výveske univerzity,  na úradnej výveske fakulty, 

na webovom sídle univerzity, ktoré je zároveň webovým sídlom určeným Ministerstvom 

školstva, vedy, výskumu a športu SR, prípadne na webovom sídle fakulty, ak tak rozhodne 

dekan.“ sa mení na: „Zverejňuje sa na webovom sídle univerzity, ktoré je zároveň webovým 

sídlom určeným Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu SR a na úradnej výveske 

univerzity alebo ak ide o miesto na fakulte, na úradnej výveske fakulty.“ 

- v čl. 6 ods. 8 Smernice č. 237 – Zásady výberového konania...: v druhej vete sa slovné 

spojenie „metodického usmernenia“ nahrádza slovom „smernice“ a v poslednej vete sa 

slovné spojenie „svoje musia“ nahrádza slovným spojením „musia svoje“. 

Následne AS UNIZA aklamačne hlasoval o návrhu ako celku. 

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. a) bod 1 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, schvaľuje Smernicu 

č. 237 - Zásady výberového konania na obsadzovanie pracovných miest vysokoškolských 

učiteľov, pracovných miest výskumných pracovníkov, funkčných miest profesorov 

a docentov a funkcií vedúcich zamestnancov. 

 

• V bode Rôzne prebehla diskusia ohľadne zníženého komfortu čo sa týka teploty na pracovisku 

a diskusia ohľadne režimu osvetlenia atletického štadióna. 

 

 

25. ZASADNUTIE AS UNIZA – 20. marec 2023 

 

• V pondelok, dňa 20. 3. 2023 sa uskutočnilo dvadsiate piate zasadnutie AS UNIZA (13:00 hod., 

zasadacia miestnosť Vedeckej rady UNIZA). 

 

• Predseda AS UNIZA predložil návrh Smernice č. 240 – Rokovací poriadok Akademického 

senátu UNIZA (ďalej len „Rokovací poriadok UNIZA“). V úvode informoval, že úprava predpisu 

vyplynula z novely zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov. Do predpisu boli zároveň zapracované pripomienky, ktoré 

sa vyskytli od poslednej úpravy predpisu. Predsedníčka Legislatívnej komisie 

doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD. uviedla, že komisia mala k predloženému materiálu 

drobné formálne výhrady k čl. 7 ods. 14 a 18, ktoré boli zapracované a materiál odporučili 

na prerokovanie a schválenie. Následne predseda AS UNIZA otvoril diskusiu. 

RNDr. Hynek Bachratý, PhD. navrhol doplnenie slovného spojenia „alebo priamo na zasadnutí“ 

na koniec poslednej vety v čl. 3 ods. 5. O danom doplnení dal predseda AS UNIZA aklamačne 

hlasovať. Za doplnenie hlasovalo všetkých 27 členov AS UNIZA. AS UNIZA väčšinou hlasov schválil 

dané doplnenie a posledná veta čl. 3 ods. 5 znie: „... Návrhy sa predkladajú písomne alebo 

elektronicky predsedovi a tajomníkovi AS UNIZA pred zasadnutím AS UNIZA alebo priamo 
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na zasadnutí.“ Ďalšie pripomienky RNDr. Hynka Bachratého, PhD. sa týkali činností poradných 

pracovných komisií AS UNIZA a čoraz väčšieho množstva pridelených materiálov, ku ktorým 

poradné pracovné komisie pripravujú stanoviská a materiálov, ktoré sa predkladajú na schválenie 

fakultným senátom; ďalej navrhol vypustenie ods. 14 a 15 čl. 7. K uvedeným pripomienkam 

prebehla rozsiahla diskusia. V rámci diskusie sa riešilo nielen množstvo materiálov, vymedzenie 

pôsobnosti komisií, ale aj vhodnosť zohľadnenia práce členov AS UNIZA v komisiách. Predseda 

AS UNIZA informoval o novom číslovaní uznesení v tvare, ako je uvedené v navrhovanej Smernici 

č. 240 – Rokovací poriadok Akademického senátu UNIZA. 

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. a) bod 2 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, schvaľuje Smernicu 

č. 240 – Rokovací poriadok Akademického senátu Žilinskej univerzity v Žiline. 

 

• V ďalšej časti rokovania predseda AS UNIZA predložil návrh Smernice č. 241 – Zásady volieb 

do Akademického senátu UNIZA (ďalej len „Zásady volieb UNIZA“). Uviedol, že oba predpisy 

(Rokovací poriadok Akademického senátu UNIZA a Zásady volieb do Akademického senátu 

UNIZA) vznikali v rovnakom čase. Informoval, že do návrhu boli zapracované  viaceré úpravy 

a predložený návrh bol k dispozícii na intranete. Predsedníčka Legislatívnej komisie 

doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD. uviedla, že komisia mala pripomienku k čl. 4 ods. 

16, kde navrhla zmeniť slovosled. Táto zmena bola zapracovaná a materiál odporučili na 

prerokovanie a schválenie. V následnej diskusii Ing. Peter Tarábek, PhD. žiadal vysvetlenie ods. 1 

v čl. 3, v ktorom je uvedené kto tvorí akademickú obec univerzity. Zároveň požiadal, aby táto 

informácia bola súčasťou vyhlášky o vyhlásení volieb do AS UNIZA. Vysvetlenie poskytla 

predsedníčka Legislatívnej komisie a vedúca OPaSP Ing. Veronika Kunová dodala, že definícia 

vychádza zo zákona o VŠ. 

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. a) bod 2 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, schvaľuje Smernicu 

č. 241 – Zásady volieb do Akademického senátu Žilinskej univerzity v Žiline. 

 

• Rektor UNIZA predložil návrh pravidiel poskytnutia a určenia výšky odmeny a náhrady 

výdavkov členov správnej rady na roky 2023 až 2026 a návrh doplatku odmeny členom 

správnej rady. Uviedol, že návrh vychádza z novely zákona o VŠ. Stanovisko Hospodárskej 

komisie predniesol člen komisie Ing. Štefan Šedivý, PhD., ktorý informoval o hlasovaní komisie 

k predmetnej veci: všetci zúčastnení členovia komisie boli za prijatie materiálu. Predsedníčka 

Legislatívnej komisie doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD. uviedla, že komisia nemala 

k predloženému materiálu výhrady a materiál odporučila na prerokovanie a schválenie. 

Nasledovala diskusia, v ktorej Ing. Peter Tarábek, PhD. pripomienkoval 6. bod navrhovaného 

znenia uznesenia, kde navrhol nahradiť slovné spojenie „pri podpornom využití“ slovom „v zmysle“. 

Predkladateľ túto pripomienku akceptoval. 

AS UNIZA podľa § 40 ods. 14 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov na návrh rektora určuje pravidlá 

poskytnutia a určenia výšky odmeny a náhrady výdavkov členom správnej rady na roky 2023 

až 2026 takto:  

1. UNIZA sa zaväzuje platiť členovi správnej rady pravidelnú odmenu za čas výkonu funkcie 

na zasadnutí správnej rady takto:  

a) predsedovi správnej rady pravidelnú odmenu za čas výkonu funkcie na zasadnutí 

správnej rady. Za  jedno zasadnutie správnej rady sa UNIZA zaväzuje predsedovi 
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správnej rady vyplatiť odmenu vo výške 20% priemernej mesačnej nominálnej mzdy 

v Slovenskej republike podľa údajov Štatistického úradu SR za predchádzajúci 

kalendárny rok. Za jedno zasadnutie správnej rady sa pokladá organizovanie 

zasadnutia správnej rady, jeden deň prípravy na zasadnutie správnej rady a jeden deň 

účasti na zasadnutí správnej rady, prípravu a overenie zápisov, 

b) členovi správnej rady pravidelnú odmenu za čas výkonu funkcie na zasadnutí 

správnej rady. Za  jedno zasadnutie správnej rady sa UNIZA zaväzuje členovi správnej 

rady vyplatiť odmenu vo výške 15% priemernej mesačnej nominálnej mzdy 

v Slovenskej republike podľa údajov Štatistického úradu SR za predchádzajúci 

kalendárny rok. Za jedno zasadnutie správnej rady sa pokladá jeden deň prípravy 

na zasadnutie správnej rady a jeden deň účasti na zasadnutí správnej rady. 

2. Nárok na odmenu vzniká členovi správnej rady dňom jeho zvolenia do funkcie a zaniká 

dňom skončenia jeho funkcie. 

3. Odmena člena správnej rady je splatná vždy najneskôr do 11. dňa mesiaca nasledujúceho 

po mesiaci, v ktorom bolo zasadnutie správnej rady alebo v ktorom plnil úlohy určené 

uznesením správnej rady.  

4. UNIZA sa zaväzuje platiť členovi správnej rady náhradu výdavkov spojených s výkonom 

tejto funkcie podľa zákona č. 283/2002 Z. z. o cestovných náhradách v znení neskorších 

predpisov. 

5. Členovi správnej rady, ktorý sa dostavil na zasadnutie správnej rady alebo ktorý vykonal 

cestu za účelom plnenia úlohy určenej uznesením správnej rady v čase medzi jeho 

zasadnutiami patrí náhrada:  

a) preukázaných cestovných výdavkov,  

b) preukázaných výdavkov za ubytovanie,  

c) stravné.  

6. Nároky na cestovné, stravné a ubytovanie člen správnej rady vyúčtuje v zmysle 

príslušných predpisov  a interných predpisov UNIZA. 

7. Člen správnej rady má nárok aj na náhradu iných výdavkov, ktoré preukázateľne vynaložil 

pri výkone svojej činnosti.  

 

AS UNIZA súhlasí s návrhom rektora na priznanie odmeny členom správnej rady za čas 

výkonu funkcie na zasadnutí správnej rady, ktoré sa uskutočnilo dňa 13. 03. 2023. Výška 

odmeny je stanovená v zmysle pravidiel poskytnutia a určenia výšky odmeny členovi 

správnej rady určených akademickým senátom univerzity dňa 20. 03. 2023. 

 

• Dekan Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov UNIZA (ďalej len „FPEDAS“) 

prof. Ing. Miloš Poliak, PhD. predložil návrh Štatútu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy 

a spojov UNIZA. Uviedol, že návrh bol vypracovaný v súlade s aktuálnym znením zákona o VŠ 

a Štatútu UNIZA. Následne bol s jednou malou zmenou schválený Akademickým senátom 

FPEDAS. Dekan FPEDAS dodal, že o danej zmene boli členovia AS UNIZA informovaní. Predseda 

Pedagogickej komisie prof. Dr. Ing. Martin Decký uviedol, že komisia nemala k návrhu pripomienky. 

Predsedníčka Legislatívnej komisie doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD. uviedla, že 

komisia mala k predloženému materiálu drobné pripomienky, ktoré boli zapracované ešte 

pred zasadnutím Akademického senátu FPEDAS. Nasledovala diskusia, v ktorej dekan FPEDAS a 

predsedníčka Legislatívnej komisie reagovali na pripomienku doc. Ing. Romana Jarinu, PhD., ktorá 

sa týkala spôsobu voľby do študentskej časti Akademického senátu FPEDAS. 
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AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. a) bod 3 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov s poukazom na § 5 

ods. 4 písm. a) bod 3 Štatútu Žilinskej univerzity v Žiline schvaľuje Štatút Fakulty prevádzky 

a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline. 

 

• AS UNIZA ďalej rokoval o návrhu Štatútu Fakulty bezpečnostného inžinierstva UNIZA. Návrh 

predložila dekanka Fakulty bezpečnostného inžinierstva UNIZA (ďalej len „FBI“) doc. Ing. Eva 

Sventeková, PhD. K návrhu sa na základe poverenia od dekanky FBI vyjadril prorektor pre 

medzinárodné vzťahy a marketing prof. Ing. Jozef Ristvej, PhD., ktorý uviedol, že návrh vyplynul 

z novely zákona o VŠ rešpektujúc Štatút UNIZA. Predložený návrh bol dňa 8. 3. 2023 schválený 

Akademickým senátom FBI (ďalej len „AS FBI“). Predseda Pedagogickej komisie                                    

prof. Dr. Ing. Martin Decký uviedol, že komisia nemala k návrhu pripomienky. Predsedníčka 

Legislatívnej komisie doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD. uviedla, že pripomienky 

komisie boli zaslané a zapracované ešte pred zasadnutím AS FBI. Následne predseda AS UNIZA 

otvoril diskusiu. Doc. Ing. Roman Jarina, PhD. poukázal na rôznorodosť štatútov jednotlivých fakúlt 

po formálnej aj obsahovej časti. Ďalej sa diskutovalo o spôsobe voľby do AS FBI, kde 

doc. Ing. Roman Jarina, PhD. poukázal na skutočnosť, že ho štatút FBI neupravuje. 

Na pripomienku odpovedal doc. Ing. Jozef Svetlík, PhD., ktorý uviedol, že spôsob voľby upravujú 

zásady voľby do akademického senátu. K otázke jednotnosti fakultných štatútov prebehla rozsiahla 

diskusia. 

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. a) bod 3 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov s poukazom na § 5 

ods. 4 písm. a) bod 3 Štatútu Žilinskej univerzity v Žiline schvaľuje Štatút Fakulty 

bezpečnostného inžinierstva Žilinskej univerzity v Žiline. 

 

• AS UNIZA ďalej rokoval o návrhu Štatútu Strojníckej fakulty UNIZA (ďalej len „SjF“). Návrh 

predložil dekan SjF UNIZA prof. Dr. Ing. Milan Sága. Na základe poverenia od dekana SjF návrh 

predniesol prodekan pre pedagogickú činnosť doc. Mgr. Branislav Ftorek, PhD., ktorý informoval 

o pripomienkovaní návrhu Legislatívnou komisiou AS UNIZA a o identifikovaní drobných 

nepresností, ktoré boli odstránené ešte pred schválením návrhu v Akademickom senáte SjF dňa 

13. 3. 2023. Predseda Pedagogickej komisie prof. Dr. Ing. Martin Decký uviedol, že komisia nemala 

k návrhu pripomienky. Predsedníčka Legislatívnej komisie doc. Ing. JUDr. Alena Novák 

Sedláčková, PhD. uviedla, že pripomienky komisie boli zaslané a dostali spätnú väzbu o ich 

zapracovaní. 

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. a) bod 3 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov s poukazom na § 5 

ods. 4 písm. a) bod 3 Štatútu Žilinskej univerzity v Žiline schvaľuje Štatút Strojníckej fakulty 

Žilinskej univerzity v Žiline. 

 

• Následne dekan Fakulty elektrotechniky a informačných technológií UNIZA 

prof. Ing. Pavol Špánik, PhD. predložil návrh Štatútu Fakulty elektrotechniky a informačných 

technológií UNIZA (ďalej len „FEIT“). Uviedol, že štatút vychádza z novely zákona o VŠ. Dodal, že 

pri vypracovaní návrhu spolupracovali s dekanom FPEDAS UNIZA. Návrh pripomienkovala 

Legislatívna komisia AS UNIZA, následne bol navrhovaný štatút predložený na kolégiu dekana 

a následne dňa 15. 3. 2023 bol schválený Akademickým senátom FEIT (ďalej len „AS FEIT“). 

Pedagogická a Legislatívna komisia nemala k návrhu pripomienky. Následne predseda AS UNIZA 
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otvoril diskusiu, v ktorej sa Ing. Adam Škrváň spýtal, či je dobrým riešením mať vo fakultnom senáte 

zastúpenie jedným študentom za každú katedru. Dekan FEIT zmeny v systéme voľby študentov 

do AS FEIT odôvodnil a uviedol, že bola snaha o najoptimálnejší spôsob voľby a volebný postup 

uvedený v štatúte je pragmatický. V závere doc. Ing. Roman Jarina, PhD. v súvislosti s voľbou 

študentskej časti akademických senátov fakúlt doplnil, že pravidlá voľby sú veľmi rozdielne 

v jednotlivých senátoch. 

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. a) bod 3 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov s poukazom na § 5 

ods. 4 písm. a) bod 3 Štatútu Žilinskej univerzity v Žiline schvaľuje Štatút Fakulty 

elektrotechniky a informačných technológií Žilinskej univerzity v Žiline. 

 

• V bode Rôzne AS UNIZA prijal informáciu o oznámení funkcií, zamestnaní, činností 

a majetkových pomerov rektora UNIZA. Ďalej predseda AS UNIZA informoval o plánovaných 

termínoch zasadnutia AS UNIZA. Následne prorektor pre medzinárodné vzťahy a marketing 

prof. Ing. Jozef Ristvej, PhD. pripomenul, že UNIZA oslavuje 70. výročie založenia. 

 

 

26. ZASADNUTIE AS UNIZA – 3. apríl 2023 

 

• V pondelok, dňa 3. 4. 2023 sa uskutočnilo dvadsiate šieste zasadnutie AS UNIZA (13:00 hod., 

zasadacia miestnosť Vedeckej rady UNIZA). 

 

• Po schválení návrhu programu rokovania predseda AS UNIZA predložil návrh na schválenie 

zloženia spoločnej volebnej komisie a návrh na schválenie zloženia miestnych volebných 

komisií pre voľby do Akademického senátu Žilinskej univerzity v Žiline. V úvode oboznámil 

členov AS UNIZA s čl. 4 ods. 11, 13 a 4 Smernice č. 241 – Zásady volieb do Akademického senátu 

Žilinskej univerzity v Žiline, ktoré upravujú spoločnú volebnú komisiu a miestne volebné komisie 

pre voľby do AS UNIZA. Dodal, že v súvislosti s členstvom v spoločnej volebnej komisii ako aj 

v miestnych volebných komisiách, tajomníčka AS UNIZA oslovila členov AS UNIZA, fakultné 

akademické senáty a ostatné súčasti UNIZA. Informoval o zverejnení navrhnutého zloženia komisií. 

Zloženie spoločnej volebnej komisie: FPEDAS - Ing. Jozef Paľo, PhD., Adam Radič, 

SjF - doc. Ing. Róbert Kohár, PhD., Ing. Jozef Jenis, FEIT - doc. Ing. Roman Jarina, PhD., 

Ing. Adam Škrváň, SvF - Ing. Štefan Šedivý, PhD., Zuzana Čeľovská, FBI - doc. Ing. Jozef Svetlík, 

PhD., Ing. Klaudia Kubalová, FRI - Mgr. Jana Uramová, PhD., Ing. Marián Šotek, 

FHV - PaedDr. Marta Lacková, PhD., Mgr. Daniel Stehlík, ostatné súčasti - Ing. Ján Stehlík, ostatná 

študentská časť - Bc. Janka Nová. 

AS UNIZA schvaľuje zloženie spoločnej volebnej komisie pre voľby do AS UNIZA v zmysle 

čl. 4 ods. 11 Smernice č. 241 - Zásady volieb do Akademického senátu Žilinskej univerzity 

v Žiline. 

Následne AS UNIZA hlasoval o návrhu zloženia miestnych volebných komisií pre voľby do AS 

UNIZA. Zloženie miestnych volebných komisií: FPEDAS - prof. Ing. Tomáš Klieštik, PhD., 

doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD., Adam Radič, SjF - prof. Ing. Dana Bolibruchová, 

PhD., doc. Ing. Róbert Kohár, PhD., Ing. Jozef Jenis, doc. Ing. Mário Drbúl, PhD., 

Ing. Katarína Kaduchová, PhD., FEIT - doc. Ing. Daniel Káčik, PhD., doc. Ing. Roman Jarina, PhD., 

Ing. Adam Škrváň, SvF - prof. Dr. Ing. Martin Decký, Ing. Štefan Šedivý, PhD., Zuzana Čeľovská, 
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FBI - doc. Ing. Jozef Svetlík, PhD., doc. Ing. Andrej Veľas, PhD., Ing. Klaudia Kubalová, 

Ing. Michal Ballay, PhD., LL.M., Mgr. Pavol Prievozník, FRI - RNDr. Hynek Bachratý, PhD., 

Ing. Peter Tarábek, PhD., Ing. Marián Šotek, Ing. Veronika Olešnaníková, PhD., 

Mgr. Jana Uramová, PhD., FHV - doc. Mgr. Marián Grupač, PhD., PaedDr. Marta Lacková, PhD., 

Mgr. Daniel Stehlík, ostatné súčasti so sídlom v Žiline - Ing. Ján Stehlík, PaedDr. Róbert Janikovský, 

doc. Ing. Michal Zábovský, PhD., Ing. Zuzana Florková, PhD., Mgr. Katarína Deverová, PhD., 

ostatné súčasti so sídlom mimo Žiliny - Mgr. Martina Haas, PhD., Mgr. Tatiana Pitoňáková, ostatná 

študentská časť - Tereza Burkoňová, Lenka Benčeková. 

AS UNIZA schvaľuje zloženie miestnych volebných komisií pre voľby do AS UNIZA v zmysle 

čl. 4 ods. 13 Smernice č. 241 - Zásady volieb do Akademického senátu Žilinskej univerzity 

v Žiline. 

 

• Predseda AS UNIZA predložil návrh vyhlášky o vyhlásení volieb do Akademického senátu 

Žilinskej univerzity v Žiline. Uviedol, že náležitosti, ktoré musí obsahovať vyhláška o konaní volieb 

do AS UNIZA upravuje čl. 4 ods. 2 Smernice č. 241 – Zásady volieb do Akademického senátu 

Žilinskej univerzity v Žiline. Predseda Kontrolnej komisie Ing. Pavol Podhora, PhD. uviedol, že 

na zasadnutí komisie predseda AS UNIZA prítomných v krátkosti oboznámil s predkladaným 

materiálom a následne prebehla diskusia. V závere dodal, že Kontrolná komisia odporučila 

predložený návrh na prijatie. Predsedníčka Legislatívnej komisie doc. Ing. JUDr. Alena Novák 

Sedláčková, PhD. uviedla, že komisia mala jednu pripomienku a navrhla predkladateľovi 

do vysvetlenia k akademickej obci pred číslo „100%“ doplniť slovo „min.“. V závere dodala, že 

komisia materiál odporučila na prerokovanie a schválenie. Predseda AS UNIZA dodal, že doplnenie 

slova „min.“ pred číslo „100%“ akceptoval a tajomníčka AS UNIZA doplnený materiál zverejnila 

na úložisku dát. Nasledovala diskusia, v ktorej sa Ing. Jozef Paľo, PhD. v súvislosti s čiastočnými 

úväzkami pýtal, kto poskytne zoznam voličov do zamestnaneckej časti AS UNIZA. Predseda AS 

UNIZA odpovedal, že zoznam poskytne vedúca OPaSP Ing. Veronika Kunová. V súvislosti 

s čiastočnými úväzkami sa diskutovalo nielen o zozname voličov, ale aj o voľbe na súčasti, na ktorej 

má zamestnanec čiastočný úväzok. Ďalej doc. Ing. Daniel Káčik, PhD. navrhol doplnenie čísla 

miestností členov miestnych volebných komisií do vyhlášky o vyhlásení volieb do AS UNIZA. 

Predseda AS UNIZA tento návrh neakceptoval a odôvodnil to tým, že čísla miestností je možné 

nájsť v adresári. 

AS UNIZA schvaľuje vyhlášku o vyhlásení volieb do Akademického senátu Žilinskej 

univerzity v Žiline v zmysle čl. 4 ods. 1 a 2 Smernice č. 241 - Zásady volieb do Akademického 

senátu Žilinskej univerzity v Žiline. 

 

• AS UNIZA ďalej rokoval o Správe o činnosti Správnej rady Žilinskej univerzity v Žiline za rok 

2022. Návrh, v zastúpení bývalého predsedu Správnej rady UNIZA, predložil rektor UNIZA, ktorý 

v krátkosti priblížil záležitosti, ktoré boli predmetom rokovania Správnej rady UNIZA v roku 2022. 

Predseda Kontrolnej komisie Ing. Pavol Podhora, PhD. uviedol, že na zasadnutí komisie prebehla 

diskusia, predmetom ktorej bola hlavne samotná forma predkladaného materiálu. K predloženému 

návrhu neboli vznesené žiadne zásadné pripomienky a komisia odporučila predložený návrh zobrať 

na vedomie AS UNIZA. Následne predseda AS UNIZA otvoril diskusiu. Mgr. Jana Uramová, PhD. 

navrhla do budúcna, aby súčasťou správy o činnosti Správne rady UNIZA bol aj zoznam členov 

Správnej rady UNIZA. Rektor UNIZA pripomienku akceptoval. V diskusii vystúpil predseda Správnej 

rady UNIZA Dr. h. c. Ing. Peter Fodrek, PhD. Uviedol, že zoznam členov bude v budúcnosti 

súčasťou správy. Zároveň vyjadril presvedčenie, že jednotlivé orgány univerzity ako akademický 
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senát, vedenie a správna rada nájdu spôsob synergickej spolupráce, ktorá potlačí univerzitu vpred. 

Prorektor pre medzinárodné vzťahy a marketing prof. Ing. Jozef Ristvej, PhD. doplnil, že zoznam 

členov je súčasťou výročnej správy o činnosti UNIZA. Predseda AS UNIZA doplnil, že informácie, 

ktoré má správa obsahovať, sú určené zákonom o VŠ. 

AS UNIZA v zmysle § 9 ods. 1 písm. m) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov berie na vedomie „Správu 

o činnosti Správnej rady UNIZA za rok 2022.“ 

 

• Rektor UNIZA predložil návrh Dodatku č. 3 k Smernici č. 209 - Študijný poriadok pre 1. a 2. 

stupeň vysokoškolského štúdia na Žilinskej univerzite v Žiline. K návrhu sa vyjadril prorektor 

pre medzinárodné vzťahy a marketing prof. Ing. Jozef Ristvej, PhD., ktorý v krátkosti uviedol, že 

predmetom dodatku je uvedenie pri akreditovanom študijnom programe okrem názvu aj 

špecializácie. Predseda Pedagogickej komisie prof. Dr. Ing. Martin Decký uviedol, že komisia 

odporučila predložený návrh schváliť bez pripomienok. Predsedníčka Legislatívnej komisie 

doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD. uviedla, že jeden z členov komisie navrhoval úpravu 

čl. 17, ktorý však nie je predmetom dodatku. Ďalší člen komisie navrhol na zváženie formálnu 

úpravu s použitím zátvoriek, čo však nemá vplyv na obsah textu ani jeho porozumenie. V závere 

dodala, že komisia odporučila materiál na prerokovanie a schválenie. 

AS UNIZA schvaľuje Dodatok č. 3 k Smernici č. 209 – Študijný poriadok pre 1. a 2. stupeň 

vysokoškolského štúdia na Žilinskej univerzite v Žiline  v zmysle § 9 ods. 1 písm. a), bod 1 

v nadväznosti na § 15 ods. 1 písm. c) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

 

• Dekan Stavebnej fakulty UNIZA (ďalej len „SvF“) prof. Ing. Marián Drusa, PhD. predložil návrh 

Štatútu Stavebnej fakulty UNIZA. Priblížil proces kreovania štatútu. Uviedol, že štatút bol úplne 

prepracovaný a je stručnejší. Informoval o zapracovaní pripomienok Legislatívnej komisie AS 

UNIZA ako aj Akademického senátu SvF. V závere dodal, že dňa 30. 3. 2023 bol Štatút SvF 

schválený Akademickým senátom SvF. Predsedníčka Legislatívnej komisie 

doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD. uviedla, že komisia sa vyjadrila a zaslala stanovisko 

a pripomienky komisie boli zapracované. 

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. a) bod 3 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov s poukazom na § 5 

ods. 4 písm. a) bod 3 Štatútu Žilinskej univerzity v Žiline schvaľuje Štatút Stavebnej fakulty 

Žilinskej univerzity v Žiline. 

 

• Dekan Fakulty riadenia a informatiky UNIZA (ďalej len „FRI“) prof. Ing. Emil Kršák, PhD. predložil 

návrh Štatútu Fakulty riadenia a informatiky UNIZA. Prítomných oboznámil s postupom, ktorý 

viedol ku vzniku predkladaného materiálu. Do materiálu boli zapracované pripomienky právneho 

oddelenia, Akademického senátu FRI a Legislatívnej komisie AS UNIZA. Na ustanovujúcom 

zasadnutí  Akademického senátu FRI dňa 29. 3. 2023 bol Štatút FRI schválený. Predsedníčka 

Legislatívnej komisie doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD. informovala o zapracovaní 

pripomienok komisie. 

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. a) bod 3 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov s poukazom na § 5 

ods. 4 písm. a) bod 3 Štatútu Žilinskej univerzity v Žiline schvaľuje Štatút Fakulty riadenia a 

informatiky Žilinskej univerzity v Žiline. 
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• V bode Rôzne rektor UNIZA informoval, že doc. Ing. Michala Kohániho, PhD. s účinnosťou 

od 1. 4. 2023 poveril na polroka zastupovaním prorektora pre informačné systémy. Ďalej 

Ing. Jozef Paľo, PhD. tlmočil požiadavku viacerých kolegov, ktorí v súvislosti s revitalizáciou zelene 

požadujú, aby vedenie UNIZA informovalo zamestnancov prostredníctvom oznamov o investičných 

aktivitách univerzity. Ďalej sa pýtal aj na stav parkoviska. Vyjadrenie poskytol prorektor pre rozvoj 

prof. Ing. Andrej Czán, PhD. V závere rokovania predseda AS UNIZA informoval o ďalšom 

plánovanom termíne zasadnutia AS UNIZA. 

 

 

27. ZASADNUTIE AS UNIZA – 2. máj 2023 

 

• V utorok, dňa 2. 5. 2023 sa uskutočnilo dvadsiate siedme zasadnutie AS UNIZA (13:00 hod., Aula 

DATALAN BG2A1). 

 

• Po schválení návrhu programu rokovania predseda AS UNIZA predložil návrh výročnej správy 

o činnosti AS UNIZA za rok 2022. V úvode konštatoval, že v roku 2022 sa uskutočnilo deväť 

zasadnutí AS UNIZA. Následne v krátkosti uviedol, že z prijatých uznesení AS UNIZA sa najviac 

uznesení týkalo smerníc UNIZA. Informoval, že dňa 14. 3. 2022 sa konalo zasadnutie AS UNIZA, 

na ktorom sa uskutočnila voľba kandidáta na rektora UNIZA. Ďalej dodal, že v minulom roku AS 

UNIZA rokoval hlavne o dokumentoch, ktoré súvisia s vnútorným systémom zabezpečovania kvality 

na UNIZA. Doplnil, že AS UNIZA schválil Štatút UNIZA. Ďalej informoval, že verejne boli vypočutí 

kandidáti na člena Správnej rady UNIZA, ktorých nominoval minister školstva, vedy, výskumu a 

športu SR a kandidáti, ktorí bol zvolení AS UNIZA. Členovia AS UNIZA nemali k návrhu správy 

pripomienky. 

AS UNIZA, v zmysle §9 ods. 1 písm. i) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov podáva správu o činnosti 

Akademického senátu Žilinskej univerzity v Žiline za rok 2022. 

 

• Rektor UNIZA predložil návrh výročnej správy o činnosti Žilinskej univerzity v Žiline za rok 

2022. Odprezentoval jednotlivé časti výročnej správy. Uviedol, že najdôležitejším krokom UNIZA 

bolo zosúlaďovanie študijných programov. V procese zosúlaďovania študijných programov 

so štandardami kvality bolo na UNIZA zosúladených 169 študijných programov a 119 študijných 

programov bolo zrušených. Predseda AS UNIZA požiadal o stanovisko Hospodársku, Kontrolnú 

a Pedagogickú komisiu. Vedením rokovania Hospodárskej komisie bol poverený 

Ing. Štefan Šedivý, PhD., ktorý uviedol, že komisia mala iba jednu pripomienku, ktorá sa týkala 

nárastu počtu vysokoškolských učiteľov na FHV o 7 osôb v porovnaní s rokom 2021. V prípade, ak 

nejde o formálnu chybu, žiadali vysvetliť danú skutočnosť. A to najmä v kontexte dlhodobých 

finančných problémov danej fakulty. Pripomienku zodpovedal rektor UNIZA, ktorý uviedol, že ide 

o chybu a počet vysokoškolských učiteľov na FHV je nižší. Čo sa týka vývoja fakulty uviedol, že bol 

vyžiadaný projekt stabilizácie - externé hodnotenie udržateľnosti fakulty. Predseda Kontrolnej 

komisie Ing. Pavol Podhora, PhD. uviedol, že k danému materiálu prebehla na zasadnutí komisie 

rozsiahla diskusia. Na základe pripomienky doc. JUDr. Ing. Aleny Novák Sedláčkovej, PhD., 

komisia navrhla, aby v budúcnosti bol zápis o prerokovaní návrhu výročnej správy v Správnej rade 

alebo jeho adekvátne uznesenie prílohou predkladaného návrhu výročnej správy. V závere 

informoval o hlasovaní komisie a dodal, že komisia odporučila predložený návrh na prijatie AS 
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UNIZA, za podmienky, že bude predložený zápis o predchádzajúcom prerokovaní výročnej správy 

Správnou radou UNIZA. Na pripomienku komisie odpovedal rektor UNIZA, ktorý uviedol, že dňa 

17. 4. 2023 sa konalo zasadnutie Správnej rady UNIZA, na ktorom sa jednomyseľne vyjadrila 

k výročnej správe o činnosti UNIZA za rok 2022 bez pripomienok. Predseda Pedagogickej komisie 

prof. Dr. Ing. Martin Decký uviedol, že k predloženému materiálu uviedol pripomienku 

doc. Mgr. Marián Grupač, PhD., ktorý informoval o chybe v počte zamestnancov FHV na pozícii 

vysokoškolský učiteľ. Ostatní členovia komisie nemali pripomienky k materiálu. V závere predseda 

Pedagogickej komisie uviedol, že komisia odporučila predložený materiál na schválenie. Následne 

predseda AS UNIZA otvoril diskusiu, v rámci ktorej doc. JUDr. Ing. Alena Novák Sedláčková, PhD. 

navrhla, aby sa do výročnej správy v časti „7. Zamestnanci“ doplnil aj celkový počet zamestnancov 

po jednotlivých fakultách. Vedúca OPaSP Ing. Veronika Kunová uviedla, že na budúci rok bude 

požadovaný údaj doplnený. V rámci diskusie dekanka FHV PhDr. Slavka Pitoňáková, PhD. 

odpovedala na otázku Ing. Štefana Šedivého, PhD., ktorý sa pýtal, prečo má počet vysokoškolských 

učiteľov na FHV rastúci trend. V odpovedi vysvetlila, že počet vysokoškolských učiteľov na FHV 

nemá rastúci trend. Vysvetlenie doplnil rektor UNIZA. Ďalej prorektor pre vedu a výskum prof. Ing. 

Pavol Rafajdus, PhD. zodpovedal pripomienku Ing. Štefana Šedivého, PhD., ktorá sa týkala 

uplatniteľnosti patentov a úžitkových vzorov. 

AS UNIZA, v zmysle §9 ods. 1 písm. k) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, schvaľuje výročnú správu 

o činnosti Žilinskej univerzity v Žiline za rok 2022. 

 

• Rektor UNIZA predložil návrh  metodiky rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu fakultám 

a ďalším súčastiam Žilinskej univerzity v Žiline na rok 2023. Rektor UNIZA uviedol, že 

základným východiskom bola metodika rozpisu dotácie na rok 2022. Rektor UNIZA vymenoval 

hlavné zmeny v metodike, ktoré nastávajú pre rok 2023 v porovnaní s rokom 2022. Následne sa 

venoval štruktúre a kritériám pridelenia dotácií. Predseda AS UNIZA požiadal o stanovisko 

Hospodársku a Kontrolnú komisiu. Vedením rokovania Hospodárskej komisie bol poverený 

Ing. Štefan Šedivý, PhD. K predloženému materiálu komisia predniesla nasledovnú pripomienku: 

ako zdroj 2 je v metodike uvedený dokument z MŠVVaŠ „Rozpis dotácií verejným vysokým školám 

na rok 2023“. V tomto dokumente však zrejme ministerstvo spravilo chybu pri výpočte počtu 

končiacich absolventov pre fakulty FPEDAS a SjF pre bakalársky stupeň. Pripomienku 

Hospodárskej komisie zodpovedala a vysvetlila prorektorka pre vzdelávanie 

prof. Ing. Anna Križanová, CSc., ktorá vysvetlila jednotlivé kroky v procese výpočtov. K danej 

pripomienke prebehla diskusia. Následne predseda AS UNIZA požiadal o stanovisko Kontrolnú 

komisiu. Predseda Kontrolnej komisie Ing. Pavol Podhora, PhD. uviedol nasledovnú pripomienku 

doc. JUDr. Ing. Aleny Novák Sedláčkovej, PhD.: v metodike na str. 9 čl. 5 ods. 9 je uvedené, že 

„podporným ústavom a rektorátnym pracoviskám sa prideľujú finančné prostriedky v podprograme 

07711 a 0771201 na pokrytie zákonných nákladov/výdavkov - mzdy, poistné, soc. fond a príspevok 

na stravovanie“, čo však nie je preukázateľné z tabuliek poskytnutých ani k jednému 

predkladanému materiálu na rokovanie AS UNIZA (tzn. materiál č. 3, 4, 5), resp. v niektorých 

prípadoch sa tieto výdavky presne rovnajú prostriedkom, na ktoré majú tieto ústavy nárok 

na základe výkonov. Vzniká otázka, na ktorú žiada komisia odpoveď od predkladateľa materiálu, či 

majú v tomto prípade tieto pracoviská pokryté všetky mzdové nároky, pre všetkých zamestnancov 

pracoviska na celý rok. Z uvedeného sekundárne vyplýva otázka: pri fakultách sú pri mzdových 

nárokoch pokryté len mzdy a odvody, tzn. že  fakulty nemajú v potrebách pokryté všetky náklady 

tak ako podporné ústavy, ktoré majú v potrebách zahrnuté aj poistné, soc. fond a príspevok 

na stravovanie. Komisia má za to, že metodika by mala byť pripravená tak, aby pri nej nevznikali 
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takéto diskriminácie, a pri schvaľovaní rozpočtu nemuselo dochádzať k jej porušovaniu. V závere 

predseda Kontrolnej komisie informoval o hlasovaní členov komisie a dodal, že komisia neprijala 

stanovisko k predloženému materiálu. Na pripomienku reagoval rektor UNIZA, ktorý uviedol, že 

metodika sa neporušuje. Pripomienky zodpovedala aj kvestorka UNIZA, ktorá uviedla, že účelom 

metodiky je určenie základných princípov, akým sa budú deliť prostriedky. Následne prebehla 

rozsiahla diskusia, v ktorej rezonovala otázka financovania výkonových ústavov, otázka pokrytia 

mzdových nárokov pracovísk, ďalej otázka vytvorenia metodiky na dlhšie časové obdobie, nielen 

na jeden rok. 

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. b) bod 5 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a 

o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon 

o VŠ“), schvaľuje metodiku rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu z kapitoly Ministerstva 

školstva, vedy, výskumu a športu SR podľa § 89 zákona o VŠ na súčasti Žilinskej univerzity 

v Žiline na rok 2023. 

 

• Rektor UNIZA predložil návrh rozpisu dotácie na súčasti Žilinskej univerzity v Žiline na rok 

2023. V úvode informoval o výške dotácie UNIZA na rok 2023 a o výške účelovo určených 

finančných prostriedkov pridelených v rámci dotácií zo ŠR na rok 2023. Následne odprezentoval 

predložený návrh rozpisu dotácie medzi jednotlivé podprogramy a pracoviská. Súčasťou návrhu 

bolo aj porovnanie s predchádzajúcim rokom 2022. Uvedený návrh rozpisu dotácie bol aj vrátane 

valorizácie miezd. V rámci prezentácie sa venoval aj kompromisom medzi pracoviskami UNIZA. 

Následne predseda AS UNIZA požiadal o stanovisko Hospodársku a Kontrolnú komisiu. Vedením 

rokovania Hospodárskej komisie bol poverený Ing. Štefan Šedivý, PhD., ktorý predniesol 

pripomienky komisie, ktoré boli následne vysvetlené rektorom, kvestorkou a prorektormi UNIZA. 

Informácie k viacerým pripomienkam boli predložené komisii ešte pred zasadnutím AS UNIZA.  

Ing. Štefan Šedivý, PhD. ďalej informoval, že v rámci rokovania Hospodárskej komisie boli 

prerokované aj témy ako je výška a charakter nákladov spojených s údržbou trávnatých plôch 

pred hlavným vstupom, výška budúcich nákladov spojených so správou revitalizovaných 

vnútroblokov, alebo potreba realizácie rekonštrukcie chatky v Zuberci. Zároveň rezonovala otázka 

finančnej stability UNIZA vo svetle finančných potrieb fakúlt FHV a SvF. V závere 

Ing. Štefan Šedivý, PhD. informoval o hlasovaní na zasadnutí komisie.  

Predseda Kontrolnej komisie Ing. Pavol Podhora, PhD. uviedol pripomienku členky komisie 

doc.  JUDr. Ing. Aleny Novák Sedláčkovej, PhD., ktorá sa týkala rozpočtu CPaN. V metodike rozpisu 

dotácie na str. 8 v čl. 5 ods. 4 je uvedené: “Rozpočet CPaN bude tvorený vyčlenením prostriedkov 

z výkonu jednotlivých pracovísk ako percentuálny podiel na celkovom výkone univerzity.” Tzn., že 

každé pracovisko sa podieľa na týchto prostriedkoch v % úrovni, čo by sa malo prejaviť aj v tabuľke 

1f. sumár kompromisy v rozpise dotácie 2023. Komisia upozornila, že tieto finančné prostriedky 

nevznikli na základe výkonov rektorátu, tak ako je uvedené v tabuľke v súčasnom stave priradením 

CUP, resp. CPaN k položkám riadku ústavy, rektorát. Preto aj s ohľadom na prípad, že z tejto 

položky má byť pri kompromisoch položka „Príplatky prorektorov, karenty, fond rektora, podpoložka 

karenty a zahraničné projekty“ vo výške 256 000 € použitá na pokrytie nákladov pre sanovanie 

ostatných fakúlt, či pracovísk, tak pri rozdelení dotácie ako aj tvorbe rozpočtu došlo k porušeniu 

vyššie uvedeného ustanovenia metodiky, pretože tá túto možnosť neuvádza. Doc. JUDr. Ing. Alena 

Novák Sedláčková, PhD. žiadala vysvetliť, ako je možné, že všetkým fakultám sa výkony v minulom 

roku znížili, avšak rektorátu a ústavom sa zvýšili. K danej pripomienke sa vyjadril rektor UNIZA, 

ktorý uviedol, že kompromisy sa skrátili, došlo k vzájomnej dohode medzi fakultami, ktoré je 

uvedené v tabuľke 1f. Vysvetlenie doplnila kvestorka UNIZA. Ďalšia pripomienka sa týkala prípadu, 
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ak pri kompromisoch došlo k presunutiu 1,5 % navrhovaných prostriedkov z podporných ústavov 

na sanáciu iných pracovísk, tak by bolo vhodné uviesť, ktoré konkrétne sa na sanácii podieľajú. 

Ďalej komisia žiadala o preukázanie a doplnenie podkladu pre senátorov, kde by bolo viditeľné, čo 

a v akom objeme sa financuje z režijného fondu. Nasledovala diskusia v rámci ktorej Mgr. Jana 

Uramová, PhD. navrhla, aby podklady obsahujúce odpovede k pripomienkam komisií boli doplnené 

k predloženým materiálom. Predseda AS UNIZA uviedol, že v minulosti nebol tento dopyt 

a aktuálne sa požadované informácie pošlú všetkým členom AS UNIZA. Nasledovala diskusia, 

v ktorej dekan FPEDAS prof. Ing. Miloš Poliak, PhD. žiadal, aby  suma 410 tis. € daná 

do kompromisov nebola v jednom riadku, ale rozdelená na fakulty podľa podielu za karenty. Položka 

rektorátu aby bola rozpísaná na rektorát a celouniverzitné priority. Historicky sa to bude načítavať 

a porovnávať. K danej téme prebehla diskusia. 

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. c) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o VŠ“), 

prerokoval s pripomienkami rozpis dotácie zo štátneho rozpočtu z kapitoly Ministerstva 

školstva, vedy, výskumu a športu SR podľa § 89 zákona o VŠ na súčasti Žilinskej univerzity 

v Žiline na rok 2023. 

 

• AS UNIZA ďalej rokoval o návrhu  rozpočtu výnosov a nákladov Žilinskej univerzity v Žiline 

na rok 2023. Návrh predložil rektor UNIZA prof. Ing. Ján Čelko, CSc. K návrhu sa vyjadrila 

kvestorka UNIZA Ing. Jana Gjašiková. Uviedla, že rozpočet sa robí na všetkých zdrojoch, ktoré sú 

disponibilné. Následne priblížila základné východiská pri tvorbe rozpočtu výnosov a nákladov. 

Uviedla, že dotačné prostriedky boli rozpísané kumulatívne na nákladové a výnosové účty. Ostatné 

zdroje boli rozpísané na pracoviská UNIZA. Informovala o plánovanom hospodárskom výsledku. 

Ďalej sa v prezentácii venovala plánu výnosov a nákladov na rok 2023. Následne vedúci oddelenia 

rozpočtu a financovania Ing. František Kecsö informoval senátorov o chybe, na ktorú upozornila 

tajomníčka FRI. Zmena sa odprezentovala priamo na zasadnutí. Predseda AS UNIZA požiadal 

o stanovisko Hospodársku a Kontrolnú komisiu. Vedením rokovania Hospodárskej komisie bol 

poverený Ing. Štefan Šedivý, PhD., ktorý uviedol, že k predloženému materiálu neboli vznesené 

pripomienky. V závere informoval o hlasovaní komisie. Predseda Kontrolnej komisie 

Ing. Pavol Podhora, PhD. uviedol, že komisia v budúcnosti navrhuje do rozpočtu nákladov a 

výnosov - vyhodnotenie (za predchádzajúci rok) doplniť stĺpec, kde bude uvedený rozdiel medzi 

skutočnými výnosmi a skutočnými nákladmi, pretože tie majú väčšiu vypovedaciu hodnotu ako 

rozdiely medzi plánom a skutočnosťou. V závere dodal, že komisia odporučila predložený návrh 

na prijatie. 

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. b) bod 4 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a 

o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, schvaľuje rozpočet 

Žilinskej univerzity v Žiline na rok 2023. 

 

• Dekanka Fakulty humanitných vied UNIZA PhDr. Slavka Pitoňáková, PhD. predložila návrh Štatútu 

Fakulty humanitných vied UNIZA. Uviedla, že predložený štatút bol kreovaný v kontexte zákona 

o VŠ a spracovaný v spolupráci s vedúcou právneho oddelenia JUDr. Jankou Staníkovou. Štatút 

bol pripomienkovaný Legislatívnou komisiou AS UNIZA, ktorej pripomienky boli do návrhu 

zapracované. Následne dňa 17. 4. 2023 bol Štatút FHV schválený Akademickým senátom FHV. 

Predseda Pedagogickej komisie prof. Dr. Ing. Martin Decký uviedol, že komisia odporučila 

predložený návrh schváliť bez pripomienok. Predsedníčka Legislatívnej komisie 

doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD. uviedla, že komisii bol dňa 13. 3. 2023 doručený 
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návrh Štatútu FHV na posúdenie. Dňa 23. 3. 2023 spracovala predsedníčka komisie pripomienky 

všetkých členov komisie a zaslala FHV na zapracovanie. V závere dodala, že na základe 

uvedeného odporučila Legislatívna komisia materiál č. 6 so zapracovanými pripomienkami komisie 

na prerokovanie AS UNIZA. 

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. a) bod 3 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov s poukazom na § 5 

ods. 4 písm. a) bod 3 Štatútu Žilinskej univerzity v Žiline schvaľuje Štatút Fakulty 

humanitných vied Žilinskej univerzity v Žiline. 

 

• V bode Rôzne predseda AS UNIZA informoval o najbližších termínoch z časového harmonogramu 

volieb do AS UNIZA. Následne riaditeľ Ústavu telesnej výchovy PaedDr. Róbert Janikovský 

zodpovedal otázku Ing. Petra Tarábeka, PhD., či má atletický štadión udržateľný rozpočet. 

 

 

1. SPOLOČNÉ ZASADNUTIE ODSTUPUJÚCEHO A NOVOZVOLENÉHO AS  UNIZA – 22. máj 2023 

 

• V pondelok, dňa 22. 5. 2023 sa uskutočnilo spoločné zasadnutie odstupujúceho a novozvoleného 

AS UNIZA (13:00 hod., Aula DATALAN BG2A1). Rokovanie viedol v zmysle čl. 3 ods. 2 Rokovacieho 

poriadku AS UNIZA do zvolenia nového predsedu AS UNIZA prof. Ing. Róbert Hudec, PhD., 

predseda odstupujúceho AS UNIZA.  

 

• Po schválení návrhu programu rokovania prorektor pre medzinárodné vzťahy a marketing 

prof. Ing. Jozef Ristvej, PhD. v mene rektora UNIZA vyjadril poďakovanie za spoluprácu všetkým 

členom odstupujúceho AS UNIZA. Odovzdal ďakovný list predsedovi odstupujúceho AS UNIZA 

prof. Ing. Róbertovi Hudecovi, PhD. Následne spolu s predsedom odstupujúceho AS UNIZA 

odovzdali ďakovné listy členom odstupujúceho AS UNIZA. 

 

• V ďalšom bode programu odovzdal predseda odstupujúceho AS UNIZA prof. Ing. Róbert Hudec, 

PhD. dekréty novozvoleným členom AS UNIZA. Prorektor pre medzinárodné vzťahy a marketing 

prof. Ing. Jozef Ristvej, PhD. v mene vedenia univerzity zablahoželal novozvoleným členom AS 

UNIZA.  

 

• Následne predložil predseda odstupujúceho AS UNIZA za spoločnú volebnú komisiu pre voľby 

do AS UNIZA návrh Správy o priebehu a výsledku volieb do AS UNIZA. Správu prečítal a 

uviedol, že v zmysle čl. 6 Smernice č. 241 - Zásady volieb do AS UNIZA spoločná volebná komisia 

pre voľby do AS UNIZA preskúmala doručené výsledky volieb členov zamestnaneckej a študentskej 

časti AS UNIZA, výsledky volieb potvrdila a následne vyhlásila celkový výsledok volieb členov 

zamestnaneckej a študentskej časti AS UNIZA. Ďalej informoval, že dňa 17. 5. 2023 

Zuzana Čeľovská, ktorá sa na základe výsledkov volieb stala členkou študentskej časti AS UNIZA 

za SvF, sa vzdala funkcie člena AS UNIZA pre funkčné obdobie máj 2023 – máj 2027 a z toho 

dôvodu sa náhradník Ing. Marek Chabada stáva členom AS UNIZA. 

AS UNIZA schvaľuje Správu o priebehu a výsledku volieb do AS UNIZA v zmysle čl. 6 ods. 5 

Smernice č. 241 - Zásady volieb do Akademického senátu Žilinskej univerzity v Žiline. 
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• Predseda odstupujúceho AS UNIZA informoval, že v zmysle čl. 3 ods. 4 Smernice č. 240 – Rokovací 

poriadok AS UNIZA, je potrebné zvoliť volebnú komisiu na vykonanie volieb predsedu AS UNIZA, 

podpredsedu AS UNIZA, predsedu študentskej časti AS UNIZA, podpredsedu študentskej časti AS 

UNIZA, členov stálych poradných pracovných komisií AS UNIZA, zástupcu UNIZA do predsedníctva 

Rady vysokých škôl SR a schválenie tajomníka AS UNIZA a členov miestnych volebných komisií 

pre doplňujúce voľby do zamestnaneckej a študentskej časti AS UNIZA. Pred zasadnutím AS UNIZA 

boli predložené nasledovné návrhy: Ing. Jozef Paľo, PhD. (FPEDAS), doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 

(SjF), prof. Ing. Ladislav Janoušek PhD. (FEIT), Ing. Matúš Farbák, PhD. (SvF), 

doc. Ing. Jozef Svetlík, PhD. (FBI), RNDr. Hynek Bachratý, PhD. (FRI), PaedDr. Marta Lacková, 

PhD. (FHV), Ing. Róbert Orenič (ostatné súčasti),  Bc. Martin Mazúch (študentská časť AS UNIZA), 

Ing. Marek Chabada  (študentská časť AS UNIZA). 

AS UNIZA zvolil členov volebnej komisie na vykonanie volieb predsedu AS UNIZA, 

podpredsedu AS UNIZA, predsedu študentskej časti AS UNIZA, podpredsedu študentskej 

časti AS UNIZA, členov stálych poradných pracovných komisií AS UNIZA, zástupcu UNIZA 

do predsedníctva Rady vysokých škôl, tajomníka AS UNIZA a členov miestnych volebných 

komisií pre doplňujúce voľby do zamestnaneckej a študentskej časti AS UNIZA v zmysle čl. 3 

ods. 4 Smernice č. 240 – Rokovací poriadok Akademického senátu Žilinskej univerzity 

v Žiline. 

 

• V ďalšom bode programu rokovania sa uskutočnila voľba predsedu AS UNIZA. Predseda 

odstupujúceho AS UNIZA uviedol, že pred zasadnutím AS UNIZA boli predložené nasledovné 

návrhy kandidátov na predsedu AS UNIZA: prof. Ing. Branislav Hadzima, PhD., doc. Ing. JUDr. Alena 

Novák Sedláčková, PhD., Ing. Štefan Šedivý, PhD. Súhlas s kandidatúrou na predsedu AS UNIZA 

dal kandidát: prof. Ing. Branislav Hadzima, PhD. S kandidatúrou nesúhlasili: doc. Ing. JUDr. Alena 

Novák Sedláčková, PhD. a Ing. Štefan Šedivý, PhD. Predseda odstupujúceho AS UNIZA požiadal 

o predloženie ďalších návrhov. Ďalšie návrhy predložené neboli. Následne sa navrhovaný kandidát 

prof. Ing. Branislav Hadzima, PhD. prítomným členom v krátkosti predstavil. Po predstavení 

kandidáta sa pristúpilo k voľbe. 

AS UNIZA zvolil v 1. kole prof. Ing. Branislava Hadzimu, PhD. za predsedu AS UNIZA v zmysle 

čl. 4 ods. 3 Smernice č. 240 – Rokovací poriadok Akademického senátu Žilinskej univerzity 

v Žiline. 

Predseda odstupujúceho AS UNIZA a rektor UNIZA zablahoželali novozvolenému predsedovi AS 

UNIZA. Následne v príhovore rektor UNIZA poďakoval predsedovi odstupujúceho AS UNIZA za jeho 

doterajšiu činnosť a taktiež sa poďakoval všetkým členom odstupujúceho AS UNIZA. Novozvolený 

predseda poďakoval členom AS UNIZA za prejavenú dôveru a od 6. bodu programu viedol 

rokovanie. 

 

• Následne sa uskutočnila voľba podpredsedu AS UNIZA. Pred zasadnutím AS UNIZA boli 

predložené nasledovné návrhy kandidátov na podpredsedu AS UNIZA: doc. Ing. JUDr. Alena Novák 

Sedláčková, PhD. a prof. Ing. Branislav Hadzima, PhD. Navrhovaná kandidátka 

doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD. súhlasila s kandidatúrou. Súhlas 

prof. Ing. Branislava Hadzimu, PhD. bol bezpredmetný, nakoľko bol v predchádzajúcom bode 

rokovania zvolený za predsedu AS UNIZA. Následne predseda AS UNIZA požiadal prítomných 

členov o predloženie ďalších návrhov kandidátov na podpredsedu AS UNIZA. Ďalšie návrhy 

predložené neboli. Navrhovaná kandidátka doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD. sa 

prítomným členom v krátkosti predstavila.   Po predstavení kandidátky sa pristúpilo k voľbe. 
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AS UNIZA zvolil v 1. kole doc. Ing. JUDr. Alenu Novák Sedláčkovú, PhD. za podpredsedu AS 

UNIZA v zmysle čl. 4 ods. 4 Smernice č. 240 – Rokovací poriadok Akademického senátu 

Žilinskej univerzity v Žiline. 

Predseda AS UNIZA zablahoželal novozvolenej podpredsedníčke AS UNIZA. Doc. Ing. JUDr. Alena 

Novák Sedláčková, PhD. poďakovala členom AS UNIZA za prejavenú dôveru. 

 

• V ďalšom bode programu sa schvaľoval tajomník AS UNIZA.  Predseda AS UNIZA informoval, že 

navrhovanou kandidátkou je JUDr. Lucia Turianová. 

AS UNIZA schválil za tajomníčku AS UNIZA JUDr. Luciu Turianovú v zmysle článku 6 ods. 2 

Smernice č. 240 – Rokovací poriadok Akademického senátu Žilinskej univerzity v Žiline. 

 

• Nasledoval bod programu rokovania, kedy sa uskutočnila voľba predsedu a podpredsedu 
študentskej časti AS UNIZA.  

A. Voľba predsedu študentskej časti AS UNIZA:  

Pred zasadnutím AS UNIZA boli predložené nasledovné návrhy na predsedu študentskej časti AS 

UNIZA:  

1. Bc. Martin Mazúch (návrh študentskej časti AS UNIZA)  

2. Ing. Silvia Šúchalová (návrh študentskej časti AS UNIZA)  

Na zasadnutí AS UNIZA neboli predložené žiadne ďalšie návrhy na predsedu študentskej časti AS 

UNIZA. Po predstavení kandidátov sa pristúpilo k voľbe. 

Študentská časť AS UNIZA zvolila v 1. kole Bc. Martina Mazúcha za predsedu študentskej 

časti AS UNIZA v zmysle čl. 5 ods. 3 Smernice č. 240 – Rokovací poriadok AS UNIZA.  

Predseda AS UNIZA zablahoželal novozvolenému predsedovi študentskej časti AS UNIZA. 

B. Voľba podpredsedu študentskej časti AS UNIZA:  

Pred zasadnutím AS UNIZA boli predložené nasledovné návrhy na podpredsedu študentskej časti 

AS UNIZA: 

1. Ing. Miroslav Matúš  

2. Bc. Martin Mazúch   

3. Ing. Michal Mulík  

4. Matúš Škorvaga  

5. Ing. Silvia Šúchalová 

Predseda AS UNIZA sa prítomných kandidátov opýtal, či súhlasia s kandidatúrou. Navrhnutý 

kandidát Bc. Matúš Škorvaga sa vyjadril, že nesúhlasí so svojou kandidatúrou. Ing. Silvia Šúchalová 

sa vopred ospravedlnila z neúčasti na zasadnutí AS UNIZA, pričom s kandidatúrou súhlasila. 

Vzhľadom na skutočnosť, že Bc. Martin Mazúch bol zvolený za predsedu študentskej časti AS 

UNIZA, nemohol v kandidatúre na podpredsedu študentskej časti AS UNIZA pokračovať. Ostatní 

navrhnutí kandidáti súhlasili s kandidatúrou. Ďalšie návrhy predložené neboli. Po predstavení 

kandidátov sa pristúpilo k voľbe. 

Študentská časť AS UNIZA zvolila v 1. kole Ing. Michala Mulíka, za podpredsedu študentskej 

časti AS UNIZA v zmysle čl. 5 ods. 3 Smernice č. 240 – Rokovací poriadok AS UNIZA. 

Predseda AS UNIZA zablahoželal novozvolenému predsedovi študentskej časti AS UNIZA. 

• V nasledujúcom bode programu rokovania informoval predseda AS UNIZA prítomných členov, že 

dňa 31. 5. 2023 končí funkčné obdobie Rady vysokých škôl SR (ďalej len „RVŠ SR“). Zároveň 

uviedol, že predsedom Akademických senátov VŠ bola doručená výzva na zvolenie nových 

zástupcov do predsedníctva RVŠ SR pre funkčné obdobie od 1.6. 2023 do 31.5. 2027. Predseda AS 
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UNIZA ďalej uviedol, že pred zasadnutím AS UNIZA boli predložené 3 návrhy na zástupcu do 

predsedníctva RVŠ SR. Vo všetkých návrhoch bol navrhnutý prof. Ing. Peter Počta, PhD., ktorý s 

kandidatúrou súhlasil. Predseda AS UNIZA, požiadal prítomných členov AS UNIZA o predloženie 

ďalších návrhov na zástupcu do predsedníctva RVŠ SR. Ďalšie návrhy predložené neboli. Po 

predstavení kandidáta sa pristúpilo k voľbe. 

AS UNIZA zvolil v 1. kole prof. Ing. Petra Počtu, PhD., za zástupcu UNIZA do predsedníctva 

Rady Vysokých škôl SR v zmysle § 9 ods. 1 písm. h) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých 

školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov ako aj v 

súlade s čl. 11 ods. 5 Smernice č. 240 – Rokovací poriadok Akademického senátu Žilinskej 

univerzity v Žiline.  

Predseda AS UNIZA zablahoželal novozvolenému zástupcovi UNIZA do predsedníctva RVŠ SR. 

Prof. Ing. Peter Počta, PhD. poďakoval prítomným členom za prejavenú dôveru. 

 

• V ďalšom bode programu rokovania sa uskutočnila voľba členov stálych poradných pracovných 

komisií AS UNIZA – Legislatívna, Hospodárska, Kontrolná, Pedagogická a Sčítacia komisia AS 

UNIZA. Návrhy na členov jednotlivých komisií boli predložené pred zasadnutím AS UNIZA. Ďalšie 

návrhy predložené neboli. Návrhy boli nasledovné:  

Legislatívna komisia: Ing. Michal Ballay, PhD., LL.M. (FBI), prof. Ing. Peter Braciník, PhD. (FEIT), 

prof. Dr. Ing. Martin Decký (SvF), PhDr. Elena Diechová, PhD. (FHV), prof. Ing. Branislav Hadzima, 

PhD. (ostatné súčasti), doc. Ing. Róbert Kohár, PhD. (SjF), Bc. Martin Mazúch (študentská časť AS 

UNIZA), doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD. (FPEDAS), Ing. Lukáš Pompáš (študentská 

časť AS UNIZA) Ing. Michal Varga, PhD. (FRI), 

Hospodárska komisia: doc. Ing. Katarína Hollá, PhD. (FBI), prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. 

(FEIT), doc. Ing. Róbert Kohár, PhD. (SjF), PaedDr. Marta Lacková, PhD. (FHV), prof. Ing. Radovan 

Madleňák, PhD. (FPEDAS), Michal Mušuta (študentská časť AS UNIZA), Ing. Ján Stehlík (ostatné 

súčasti), Ing. Štefan Šedivý, PhD. (SvF), Ing. Silvia Šúchalová (študentská časť AS UNIZA),          

Ing. Peter Tarábek, PhD. (FRI),  

Kontrolná komisia: doc. Ing. Mário Drbúl, PhD. (SjF), Ing. Matúš Farbák, PhD. (SvF),                     

doc. Ing. Katarína Hollá, PhD. (FBI), Ing. Marek Chabada (študentská časť AS UNIZA),            

PaedDr. Marta Lacková, PhD. (FHV), Ing. Miroslav Matúš (študentská časť AS UNIZA), Ing. Róbert 

Orenič (ostatné súčasti), Ing. Jozef Paľo, PhD. (FPEDAS), prof. Ing. Peter Počta, PhD. (FEIT), Ing. 

Peter Tarábek, PhD. (FRI),  

Pedagogická komisia: RNDr. Hynek Bachratý, PhD. (FRI), prof. Ing. Peter Braciník, PhD. (FEIT), 

doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. (SjF), prof. Dr. Ing. Martin Decký (SvF), doc. Mgr. Marián Grupač, 

PhD. (FHV), PaedDr. Marián Hrabovský, PhD. (ostatné súčasti), prof. Ing. Radovan Madleňák, 

PhD. (FPEDAS), Ing. Erika Skýpalová (študentská časť AS UNIZA), doc. Ing. Jozef Svetlík, PhD. 

(FBI), Matúš Škorvaga (študentská časť AS UNIZA),  

Sčítacia komisia: RNDr. Hynek Bachratý, PhD. (FRI), Ing. Michal Ballay, PhD., LL.M. (FBI),        

doc. Ing. Mário Drbúl, PhD. (SjF), Ing. Matúš Farbák, PhD. (SvF), doc. Mgr. Marián Grupač, PhD. 

(FHV), prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. (FEIT), Ing. Matúš Madleňák (študentská časť AS 

UNIZA), Ing. Michal Mulík (študentská časť AS UNIZA), Ing. Jozef Paľo, PhD. (FPEDAS), Ing. Ján 

Stehlík (ostatné súčasti). 

AS UNIZA schválil členov stálych poradných pracovných komisií AS UNIZA v súlade s 

výsledkami hlasovania v zmysle čl. 8 ods. 3 Smernice č. 240 – Rokovací poriadok 

Akademického senátu Žilinskej univerzity v Žiline.  
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• Nasledoval bod programu rokovania v ktorom sa uskutočnila voľba členov miestnych volebných 

komisií pre doplňujúce voľby do zamestnaneckej a študentskej časti AS UNIZA. Návrhy na 

členov miestnych volebných komisií boli predložené pred zasadnutím AS UNIZA. Ďalšie návrhy 

predložené neboli. Návrhy boli nasledovné:  

FPEDAS: prof. Ing. Radovan Madleňák, PhD., doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD.,  

Ing. Marek Nagy,  

SjF: doc. Ing. Mário Drbúl, PhD., doc. Ing. Róbert Kohár, Ing. Miroslav Matúš,  

FEIT: prof. Ing. Peter Braciník, PhD., prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD., Matúš Škorvaga,  

SvF: Ing. Matúš Farbák, PhD., Ing. Štefan Šedivý, PhD., Michal Mušuta,  

FBI: doc. Ing. Katarína Hollá, PhD., Ing. Michal Ballay, PhD., LL.M., Ing. Matúš Madleňák,  

FRI: Ing. Peter Tarábek, PhD., Ing. Michal Varga, PhD., Bc. Martin Mazúch,  

FHV: PaedDr. Marta Lacková, PhD., Mgr. Marián Grupač, PhD., Lenka Gérecová,  

ostatné súčasti: Ing. Róbert Orenič, Ing. Ján Stehlík, PaedDr. Marián Hrabovský, PhD., Peter 

Nociar, Lenka Benčeková. 

AS UNIZA schvaľuje členov miestnych volebných komisií pre doplňujúce voľby do 

zamestnaneckej a študentskej časti AS UNIZA v zmysle čl. 4 ods. 13 a 14 Smernice č. 241 - 

Zásady volieb do Akademického senátu Žilinskej univerzity v Žiline. 

 

• V bode Rôzne predseda AS UNIZA informoval členov o potrebe uskutočnenia doplňujúcich volieb 

do študentskej časti AS UNIZA, a to v prípade ostatnej študentskej časti akademickej obce 

univerzity – 1 voľné miesto. Ďalej v bode rôzne navrhol prof. Ing. Radovan Madleňák, PhD., aby 

hlasovania na zasadnutiach AS UNIZA prebiehali prostredníctvom aplikácie OnVote. K návrhu sa 

priklonil aj Ing. Peter Tarábek, PhD.  

 

2. ZASADNUTIE AS UNIZA – 19. jún 2023 

• V pondelok dňa 19. 6. 2023 sa uskutočnilo druhé zasadnutie AS UNIZA (13:00 hod., zasadacia 

miestnosť Vedeckej rady UNIZA). V úvode zasadnutia prečítal predseda AS UNIZA návrh programu 

rokovania. K návrhu programu rokovania vystúpila v mene rektora UNIZA prof. Ing. Anna Križanová, 

CSc., prorektorka pre vzdelávanie, ktorá v súlade s čl. 7 ods. 19 Rokovacieho poriadku AS UNIZA, 

požiadala o stiahnutie bod č. 4. Návrh Dodatku č. 20 k Smernici č.149 - Organizačný poriadok 

UNIZA z rokovania. Rozhodnutie vedenia UNIZA, stiahnuť predmetný bod z rokovania, odôvodnila 

najmä akceptáciou návrhov a odporúčaní Hospodárskej komisie AS UNIZA, pričom ďalej uviedla, 

že na súčasti Univerzitného vedeckého parku (ďalej len „UVP“) bude zrealizovaný vnútorný audit. 

 

• Po schválení pozmeňujúceho návrhu programu rokovania informoval predseda AS UNIZA členov 

študentskej časti AS UNIZA, že v zmysle článku 3 ods. 7 Zásad volieb UNIZA a v súlade s § 8 ods. 

8 zákona o VŠ došlo na základe žiadosti Ing. Martina Mazúcha k pozastaveniu členstva v AS 

UNIZA. Z uvedeného dôvodu sa odo dňa 13.6.2023 stal členom študentskej časti AS UNIZA 

náhradník Damián Gloser. Ďalej nasledovalo odovzdanie dekrétov tým novozvoleným členom 

a členkám AS UNIZA, ktorí neboli prítomní na spoločnom zasadnutí AS UNIZA, ktoré sa konalo 

dňa 22.5.2023. 

 

• V úvodnom bode rokovania predložila prorektorka pre vzdelávanie prof. Ing. Anna Križanová, CSc. 

v mene rektora UNIZA, návrh na obsadenie funkcie prorektora pre informačné systémy. 
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Uviedla, že v zmysle zákona o VŠ predložil rektor UNIZA návrh na vymenovanie doc. Ing. Michala 

Kohániho, PhD. za prorektora UNIZA pre informačné systémy na funkčné obdobie 2022 - 2026. 

AS UNIZA v zmysle §10 ods. 10 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách v znení 

neskorších predpisov prerokoval návrh rektora na vymenovanie prorektora pre informačné 

systémy doc. Ing. Michala Kohániho, PhD. za prorektora pre informačné systémy. 

 

• V ďalšej časti rokovania bol v mene rektora UNIZA predložený návrh výročnej správy o 

hospodárení UNIZA za rok 2022, ktorý odprezentovala kvestorka UNIZA, Ing. Jana Gjašiková 

(ďalej len „kvestorka UNIZA"). Kvestorka UNIZA v krátkosti uviedla, že správa bola vypracovaná na 

základe štruktúry, ktorá je daná MŠVVaŠ SR, materiál bol prerokovaný a schválený Správnou radou 

UNIZA. Zároveň podrobne odprezentovala jednotlivé časti výročnej správy. Nasledovala analýza 

výnosov a nákladov, príjmov a výdavkov. Po rekapitulácii zúčtovania so štátnym rozpočtom 

nasledovala prezentácia mzdovej politiky UNIZA, kde konštatovala nárast priemerných platov 

zamestnancov UNIZA. V závere prezentácie predstavila plán v oblasti hospodárenia na rok 2023. 

Predseda AS UNIZA požiadal o stanovisko Hospodársku komisiu, ktorej predseda Ing. Štefan 

Šedivý, PhD., uviedol, že v rámci predloženého návrhu boli identifikované určité nezrovnalosti 

administratívneho charakteru, preto členovia Hospodárskej komisie požiadali predkladateľa 

materiálu o odstránenie nedostatkov uvedených v predkladanom materiáli, pričom zároveň žiadali, 

aby do ďalšieho riadneho termínu zasadnutia AS UNIZA boli spracované a prezentované podklady 

k otázkam týkajúcich sa napr. štruktúry čerpania z fondu reprodukcie v sume 7 529 563,30 Eur, 

plánu čerpania z rezervného fondu na nasledujúce obdobie, priebeh tvorby režijného fondu 

univerzity za posledných 5 rokov a preukázanie jeho využitia za rok 2022. Hospodárska komisia 

tiež požadovala, aby do termínu najbližšieho riadneho zasadnutia AS UNIZA, boli predkladateľom 

spracované a odprezentované:  

- prehľad finančných ukazovateľov ubytovacieho zariadenia v Zuberci, ako aj plán investičných 

nákladov na ďalšie roky spojené s rekonštrukciou chatiek,  

- koncepcia financovania investičných nákladov a koncepcia prevádzkovej udržateľnosti 

Športového centra UNIZA,  

- koncepcia financovania investičných nákladov a koncepcia prevádzkovej udržateľnosti 

historickej budovy "A".  

Následne prorektor pre rozvoj prof. Ing. Andrej Czán, PhD. predstavil koncepciu financovania 

investičných nákladov ako aj koncepciu prevádzkovej udržateľnosti Športového centra UNIZA. Ku 

koncepcii financovania investičných nákladov a koncepcii prevádzkovej udržateľnosti historickej 

budovy "A" uviedol, že momentálne ako jedinú najrozumnejšiu možnosť vidí v pláne obnovy. 

K predloženému návrhu zaujala stanovisko Kontrolná komisia, ktorá vo svojom stanovisku žiadala 

zdôvodniť a vysvetliť každoročný presun prostriedkov z rezervného fondu do fondu reprodukcie, 

prípadne zvážiť spôsob rozdelenia zisku do fondov. Ing. Petra Tarábeka, PhD., zaujímalo, či si už 

atletický štadión dokáže na seba zarobiť. Prorektor pre rozvoj prof. Ing. Andrej Czán, PhD., objasnil, 

že atletický ovál je síce areál funkčný, avšak nie dobudovaný, vysvetlil, že je potrebné dobudovať 

sociálne zariadenie, s tým, že od 1.1.2025 by mohol byť atletický areál plne funkčný aj dobudovaný.  

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. k) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov schvaľuje Výročnú správu o 

hospodárení Žilinskej univerzity v Žiline za rok 2022. 

 

• V ďalšej časti programu rokovania bol predložený návrh Dodatku č. 4 k Smernici č. 209 - Študijný 

poriadok pre 1. a 2. stupeň vysokoškolského štúdia na Žilinskej univerzite v Žiline, ktorý v 

mene rektora UNIZA predložila prorektorka pre vzdelávanie prof. Ing. Anna Križanová, CSc., ktorá 
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uviedla, že zmeny v predloženom Dodatku č. 4 boli vykonané „ex offo“ (z úradnej povinnosti). 

K predloženému návrhu uviedla Pedagogická komisia, že nemá výhrady k predloženému návrhu. 

Zo stanoviska Legislatívnej komisie vyplynulo, že členovia Legislatívnej komisie mali iba formálne 

pripomienky k predloženému návrhu. 

AS UNIZA schvaľuje Dodatok č. 4 k Smernici č. 209 – Študijný poriadok pre 1. a 2. stupeň 

vysokoškolského štúdia na Žilinskej univerzite v Žiline v zmysle § 9 ods. 1 písm. a), bod 1. v 

nadväznosti na § 15 ods. 1 písm. c) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

 

• Prorektorka pre vzdelávanie prof. Ing. Anna Križanová, CSc., v mene rektora UNIZA predložila 

návrh na schválenie člena Vedeckej rady Žilinskej univerzity v Žiline na funkčné obdobie 2022 

– 2026. Uviedla, že v zmysle § 9 ods. 1 písm. d) zákona o VŠ, predkladá AS UNIZA návrh na 

schválenie člena Vedeckej rady UNIZA, doc. Ing. Michala Kohániho, PhD., v odbore pôsobenia 

aplikovaná informatika, a to na funkčné obdobie 2022 – 2026.  

AS UNIZA schvaľuje v zmysle § 9 ods. 1 písm. d) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách 

v znení neskorších predpisov návrh rektora UNIZA na vymenovanie doc. Ing. Michala 

Kohániho, PhD. za člena Vedeckej rady Žilinskej univerzity v Žiline. 

 

• V bode Rôzne informoval člen predsedníctva Rady Vysokých škôl SR za UNIZA prof. Ing. Peter 

Počta, PhD. o priebehu zasadnutia RVŠ SR. V závere bodu rôzne informoval prorektor pre 

medzinárodné vzťahy a marketing prof. Ing. Jozef Ristvej, PhD., EMBA, že dňa 24.06.2023 sa 

uskutoční celouniverzitné podujatie s názvom „UNIZA dokorán“, ktorého cieľom je byť opäť bližšie 

k verejnosti a na uvedené podujatie všetkých srdečne pozval. 

 

3. ZASADNUTIE AS UNIZA – 30. október 2023 

 

• V pondelok, dňa 30. 10. 2023 sa uskutočnilo tretie zasadnutie AS UNIZA (13:00 hod., zasadacia 

miestnosť Vedeckej rady UNIZA). 

 

• Po schválení návrhu programu rokovania predložil rektor UNIZA návrh na schválenie člena 

Vedeckej rady UNIZA, ktorý uviedol, že v zmysle § 9 ods. 1 písm. d) zákona o VŠ, predkladá AS 

UNIZA návrh na schválenie člena Vedeckej rady UNIZA prof. Ing. Petra Mésároša, PhD., rektora 

Technickej univerzity v Košiciach do konca funkčného obdobia členov Vedeckej rady UNIZA 

zvolených na obdobie rokov 2022-2026. 

AS UNIZA schvaľuje v zmysle § 9 ods. 1 písm. d) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách 

v znení neskorších predpisov návrh rektora UNIZA na vymenovanie nového člena Vedeckej 

rady Žilinskej univerzity v Žiline pána prof. Ing. Petra Mésároša, PhD., rektora Technickej 

univerzity v Košiciach do konca funkčného obdobia členov Vedeckej rady UNIZA zvolených 

na obdobie rokov 2022-2026. 

 

• Rektor UNIZA predložil návrh Dodatku č. 20 k Smernici č. 149 – Organizačný poriadok UNIZA. 

Vzhľadom k tomu, že navrhované zmeny sa týkali viacerých štruktúr v organizačnom poriadku 

UNIZA, boli jednotlivé časti navrhovaných zmien Dodatku č. 20 k Smernici č. 149- Organizačný 

poriadok UNIZA prerokovávané a schvaľované samostatne. Jednotlivé časti navrhovaných zmien 

predložil rektor UNIZA. 
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1. Organizačná štruktúra Výskumného centra UNIZA 

K návrhu časti navrhovaných zmien v Dodatku č. 20 k Smernici č. 149 - Organizačný poriadok 

UNIZA, ktoré sa týkali organizačnej štruktúry Výskumného centra UNIZA rektor UNIZA uviedol, že 

predkladaný návrh sa týka zmeny, ktorá vyplýva z projektových aktivít Výskumného centra UNIZA 

(ďalej len „VC UNIZA“), a znamená zrušenie niektorých pracovných miest a premenovanie divízie v 

rámci VC UNIZA. K predloženému návrhu sa vyjadril riaditeľ VC UNIZA Ing. Filip Pastorek, PhD., 

ktorý bližšie predstavil a odôvodnil jednotlivé zmeny v organizačnej štruktúre VC UNIZA. 

K uvedenému návrhu bolo prednesené stanovisko Legislatívnej komisie, v ktorom odporučila 

predkladateľovi odstrániť gramatické a formálne chyby, a zároveň zo stanoviska Legislatívnej 

komisie vyplynula požiadavka vysvetliť súlad organizačnej štruktúry a jednotlivých jej miest na 

pracovisku Univerzitného vedeckého parku UNIZA (ďalej len „UVP UNIZA“) so štandardami UNIZA, 

resp. systémom VSK UNIZA, nakoľko ako ďalej uviedli vo svojom stanovisku „sú tam definované 

pracovné miesta, resp. pozície, ktoré nie sú štandardnými pre jednotlivé súčasti UNIZA a vykonávajú 

podporné činnosti len pre malý počet zamestnancov tohto pracoviska.“  

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. a) bod 1 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, schvaľuje ustanovenia 

Dodatku č. 20 k Smernici č. 149 – Organizačný poriadok UNIZA týkajúce sa organizačných zmien v 

organizačnej štruktúre Výskumného centra UNIZA: V Článku 14 „Prechodné a záverečné 

ustanovenia“, odsek 7 - Prílohy organizačného poriadku sa s účinnosťou od 01.01.2024 mení 

Príloha č. 14 Organizačná štruktúra Výskumného centra UNIZA nasledovne: 

a) na Divízií výskumu dopravnej infraštruktúry sa ruší 7 pracovných miest „Výskumný 

zamestnanec“, 2 pracovné miesta „Odborný zamestnanec“ a 6 pracovných miest „Koordinátor 

úlohy výskumu a vývoja“, zároveň sa premenúva názov Divízie výskumu dopravnej infraštruktúry 

na „Oddelenie senzorických systémov“, 

b) na Divízií výskumu materiálov pre dopravu sa ruší 13 pracovných miest „Výskumný 

zamestnanec“, 1 pracovné miesto „Odborný zamestnanec“ a 6 pracovných miest „Koordinátor 

úlohy výskumu a vývoja“, zároveň sa premenúva názov Divízie výskumu materiálov pre dopravu 

na „Oddelenie materiálových vied“, 

c) na Divízií výskumu inteligentných budov a obnoviteľných zdrojov energií sa ruší 14 pracovných 

miest „Výskumný zamestnanec“, 1 pracovné miesto „Odborný zamestnanec“ a 4 pracovné miesta 

„Koordinátor úlohy výskumu a vývoja“, zároveň sa premenúva názov Divízie výskumu 

inteligentných budov a obnoviteľných zdrojov energií na „Oddelenie obnoviteľných zdrojov 

energií“, 

d) na Regionálnom centre sa ruší 1 pracovné miesto „Vedúci regionálneho centra“, 1 pracovné 

miesto „Odborný zamestnanec“ a zároveň sa ruší organizačná jednotka „Regionálne centrum“, 

e) v Inkubátore sa vytvára 1 pracovné miesto „Odborný zamestnanec“ a 1 pracovné miesto 

„Koordinátor úlohy výskumu a vývoja“, zároveň sa premenúva názov Inkubátor na „Vedecký 

inkubátor“, 

f) v organizačnej štruktúre VC UNIZA sa premenúva 1 pracovné miesto „Asistent riaditeľa“ na 

„Zástupca riaditeľa“. 

 

2. Organizačná štruktúra Univerzitného vedeckého parku UNIZA a organizačná štruktúra 

UNIZA, súvisiaca s premiestnením Centra pre transfer technológií 

K návrhu časti navrhovaných zmien v Dodatku č. 20 k Smernici č. 149 - Organizačný poriadok 

UNIZA, ktoré sa týkali organizačnej štruktúry Univerzitného vedeckého parku UNIZA a 

organizačnej štruktúry UNIZA, súvisiacej s premiestnením Centra pre transfer technológií, 

rektor UNIZA uviedol, že účelom niektorých z predkladaných zmien v organizačnej štruktúre UNIZA, 



 

 

Strana 28 z 35 

 

Výročná správa o činnosti za rok 2023  

Akademický senát Žilinskej univerzity v Žiline 

 

je zefektívnenie práce na UNIZA, a to predovšetkým v oblasti vedecko-výskumných aktivít UNIZA. 

Rektor UNIZA ďalej uviedol, že návrh bol taký, aby centrum pre transfer technológii prešlo priamo 

do organizačnej štruktúry rektorátu, a to konkrétne pod prorektora pre vedu a výskum prof. Ing. Pavla 

Rafajdusa, PhD., s tým, že pracovné miesta, ktoré v centre sú majú  zostať zachované. K uvedenej 

časti bodu rokovania sa vyjadril aj prorektor pre vedu a výskum, prof. Ing. Pavol Rafajdus, PhD., 

ktorý uviedol, že podporuje predložený návrh, a to najmä z toho dôvodu, že ide o celouniverzitné 

pracovisko, ktoré bude naďalej slúžiť a podporovať výskumníkov.  

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. a) bod 1 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, schvaľuje ustanovenia v 

Dodatku č. 20 k smernici č. 149 – Organizačný poriadok týkajúce sa organizačných zmien v 

organizačnej štruktúre Univerzitného vedeckého parku UNIZA a organizačnej štruktúre UNIZA, 

súvisiace s premiestnením Centra pre transfer technológií: V Článku 14 Prechodné a záverečné 

ustanovenia, odsek 7 – Prílohy organizačného poriadku sa s účinnosťou od 01.01.2024 premiestňuje 

z Prílohy č. 13 Organizačná štruktúra Univerzitného vedeckého parku UNIZA do Prílohy č. 1 

Organizačná štruktúra UNIZA pod priamu pôsobnosť prorektora pre vedu a výskum „Centrum pre 

transfer technológií“ vrátane 5 pracovných miest, ktoré patria do jeho organizačnej štruktúry. Zároveň 

sa premenúva 1 pracovné miesto „Koordinátor výskumu“ na 1 pracovné miesto „Vedúci oddelenia 

centra pre transfer technológií“. 

 

3. Organizačná štruktúra útvarov riadených kvestorkou na odbore hospodárskej správy 

K návrhu časti navrhovaných zmien v Dodatku č. 20 k Smernici č. 149 - Organizačný poriadok 

UNIZA, ktoré sa týkali organizačnej štruktúry útvarov riadených kvestorkou na odbore 

hospodárskej správy, uviedol rektor UNIZA, že predložená zmena organizačného poriadku je 

najmä formálneho charakteru, premenúva existujúce pracovné miesta, a kvôli efektívnejšiemu 

riadeniu sa niektoré miesta presúvajú. K predloženej časti návrhu sa vyjadrila aj kvestorka UNIZA 

Ing. Jana Gjašiková, ktorá uviedla, že bol vykonaný vnútorný audit odboru hospodárskej správy, 

ktorý bol zameraný na personálne zabezpečenie a súlad medzi pracovnými náplňami a názvami 

pracovných pozícii, z ktorého boli vyvodené závery a odporúčania, na základe ktorých bolo potrebné, 

aby odbor hospodárskej správy prijal adekvátne opatrenia.  

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. a) bod 1 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, schvaľuje ustanovenia 

Dodatku č. 20 k Smernici č. 149 – Organizačný poriadok UNIZA týkajúce sa organizačných zmien v 

organizačnej štruktúre útvarov riadených kvestorkou na odbore hospodárskej správy: V Článku 

14 „Prechodné a záverečné ustanovenia“, odsek 7 - Prílohy organizačného poriadku sa s účinnosťou 

od 01.01.2024 mení Príloha č. 2 Organizačná štruktúra útvarov riadených kvestorom: 

a) v organizačnej štruktúre Oddelenia správy a údržby budov sa s účinnosťou od 01.01.2024 

premenúva 1 pracovné miesto „Technik výťahov“, 1 pracovné miesto „Technik parkovacieho 

systému“ a 1 pracovné miesto „Prevádzkový technik“ na 3 pracovné miesta „Technik správy 

budov“, 

b) v organizačnej štruktúre Oddelenia Energetiky sa s účinnosťou od 01.01.2024 premenúvajú 3 

pracovné miesta „Samostatný technik energetiky“ a 1 pracovné miesto „Samostatný odborný 

technik energetiky“ na 4 pracovné miesta „Technik energetiky“, 

c) v organizačnej štruktúre Oddelenia Energetiky sa s účinnosťou od 01.01.2024 premenúva 5 

pracovných miest „Dispečer energetickej sústavy“ a 9 pracovných miest „Prevádzkový technik 

energetiky“ na 14 pracovných miest „Prevádzkový zamestnanec energetiky“. 
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d) v organizačnej štruktúre Odboru hospodárskej správy sa s účinnosťou od 01.01.2024 ruší 

„Referát ekonomiky OHS“, 2 pracovné miesta „Referent ekonomiky OHS“ sa presúvajú priamo 

pod riadenie „Vedúceho odboru“. 

 

4. Organizačná štruktúra UNIZA, Oddelenie kontroly a vnútorného auditu 

K návrhu časti navrhovaných zmien v Dodatku č. 20 k Smernici č. 149 - Organizačný poriadok 

UNIZA, ktoré sa týkali organizačnej štruktúry UNIZA, Oddelenia kontroly a vnútorného auditu, 

uviedol rektor UNIZA, že pri návrhu zmeny ide o zrušenie pracovného miesta na oddelení kontroly a 

vnútorného auditu. Doplnil, že vedenie dospelo k záveru, že na UNIZA bude postačovať jeden 

zamestnanec, ktorý bude vykonávať kontrolu aj vnútorný audit na UNIZA. Ďalej vysvetlil, že 

oddelenie sa zároveň presunie do organizačnej štruktúry kancelárie rektora. 

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. a) bod 1 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, schvaľuje ustanovenia 

Dodatku č. 20 k Smernici č. 149 – Organizačný poriadok UNIZA týkajúce sa organizačných zmien v 

organizačnej štruktúre UNIZA, Oddelenia kontroly a vnútorného auditu:  

V Článku 14 Prechodné a záverečné ustanovenia, odsek 7 - Prílohy organizačného poriadku sa ruší 

v Prílohe č. 1 Organizačná štruktúra UNIZA s účinnosťou od 01.01.2024 v Oddelení kontroly a 

vnútorného auditu 1 pracovné miesto „Vedúci oddelenia“ a premiestňuje sa 1 pracovné miesto 

„Referent kontroly a vnútorného auditu“ do organizačnej štruktúry „Kancelária rektora“, zároveň sa 

ruší „Oddelenie kontroly a vnútorného auditu“. 

 

5. Organizačná štruktúra UNIZA (Kancelária rektora) 

K návrhu časti navrhovaných zmien v Dodatku č. 20 k Smernici č. 149 - Organizačný poriadok 

UNIZA, ktoré sa týkali organizačnej štruktúry UNIZA, (Kancelária rektora), uviedol rektor UNIZA, 

že predložená zmena sa týka zníženia počtu pracovných miest priamo pod rektorom, ide o ½ 

pracovné miesto „Asistent rektora pre právne poradenstvo a styk s verejnosťou“. Zdôvodnil, 

že uvedené pracovné miesto bolo nápomocné pri rôznych legislatívnych záležitostiach, avšak ako 

ďalej uviedol, z hľadiska šetrenia a personálneho zabezpečenia rektorátu navrhol uvedené pracovné 

miesto zrušiť, keďže právne poradenstvo zabezpečuje právne oddelenie. 

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. a) bod 1 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, schvaľuje ustanovenia 

Dodatku č. 20 k Smernici č. 149 – Organizačný poriadok UNIZA týkajúce sa organizačných zmien 

v organizačnej štruktúre UNIZA: V Článku 14 Prechodné a záverečné ustanovenia, odsek 7 - 

Prílohy organizačného poriadku sa ruší v Prílohe č. 1 Organizačná štruktúra UNIZA s účinnosťou od 

01.01.2024 v Kancelárií rektora 1/2 pracovného miesta „Asistent rektora pre právne 

poradenstvo a styk s verejnosťou“. 

 

6. Organizačná štruktúra UNIZA, Odbor prípravy a realizácie projektov 

K návrhu časti navrhovaných zmien v Dodatku č. 20 k Smernici č. 149 - Organizačný poriadok 

UNIZA, ktoré sa týkali organizačnej štruktúry UNIZA, Odboru prípravy a realizácie projektov, 

uviedol rektor UNIZA, že uvedené opatrenie je navrhované najmä pre zefektívnenie práce v rámci 

investičného oddelenia. Účelom uvedenej zmeny je efektívnejšie obsadenie miesta v rámci odboru 

realizácie projektov. K predloženej časti návrhu sa vyjadril aj prorektor pre rozvoj prof. Ing. Andrej 

Czán, PhD., ktorý doplnil, že efektivita presunu tohto miesta spočíva najmä v tom, že bude možné 

využiť (aj do budúcna) kapacity dvoch zamestnancov na investičnom oddelení, ktorí ovládajú 

projektovú agendu.  
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AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. a) bod 1 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, schvaľuje ustanovenia 

Dodatku č. 20 k Smernici č. 149 – Organizačný poriadok UNIZA týkajúce sa organizačných zmien v 

organizačnej štruktúre UNIZA, Odboru prípravy a realizácie projektov: V Článku 14 Prechodné a 

záverečné ustanovenia, odsek 7 - Prílohy organizačného poriadku sa premiestňuje v Prílohe č. 1 

Organizačná štruktúra UNIZA s účinnosťou od 01.01.2024 v organizačnej štruktúre Odboru prípravy 

a realizácie projektov 1 pracovné miesto „Referent“ z Projektového oddelenia do organizačnej 

štruktúry Investičného oddelenia. 

 

7. Organizačná štruktúra UNIZA, útvary riadené Prorektorom pre rozvoj 

K návrhu časti navrhovaných zmien v Dodatku č. 20 k Smernici č. 149 - Organizačný poriadok 

UNIZA, ktoré sa týkali organizačnej štruktúry UNIZA, útvarov riadených Prorektorom pre rozvoj 

– vytvorenie nového pracoviska Oddelenie prípravy strategických projektov vedy a 

výskumu, rektor UNIZA v úvode konštatoval, že projektové aktivity na UNIZA fungovali vždy veľmi 

dobre, a to najmä tie, ktoré sa týkali celoškolských projektov. Zároveň však uviedol, že pri projektoch 

z oblasti vedy a výskumu vznikali určité formálne nedostatky. Vysvetlil tiež, že pri vzniku UVP a VC 

existovali oddelenia, ktoré sa venovali príprave a riadeniu projektov, čo zabezpečovalo kvalitnú 

prípravu projektov aj po ich formálnej stránke. Vzhľadom k tomu, že je projektov stále viac, bolo 

navrhnuté, že sa vytvorí jedno pracovisko, ktoré by slúžilo celej univerzite pri podávaní projektov a 

kontrole ich formálnej stránky. Uviedol tiež, že nepôjde o vytvorenie nových pracovných miest, ale 

o premiestnenie zamestnancov z UVP a VC UNIZA. Prorektor pre rozvoj, prof. Ing. Andrej Czán, 

PhD. doplnil, že finančné náklady na týchto zamestnancov bude možné financovať do veľkej miery 

aj z výnosov projektov. V následnej diskusii sa informoval Ing. Peter Tarábek, PhD., či bude 

uvedené oddelenie dostupné pre všetky fakulty UNIZA, a či sa bude zaoberať len strategickými 

projektmi. Prorektor pre rozvoj prof. Ing. Andrej Czán, PhD., uviedol, že vytvorené oddelenie sa 

bude zaoberať predovšetkým kontrolou formálnych náležitostí pri strategických projektoch, teda 

nebude sa zaoberať projektmi ako APVV, VEGA, KEGA a pod.. Do diskusie za zapojil aj člen AS 

UNIZA Ing. Martin Mazúch, ktorého zaujímalo, ako bude financované oddelenie a zamestnanci 

oddelenia dovtedy, pokiaľ nebudú výnosy z projektov. Prorektor pre rozvoj, prof. Ing. Andrej Czán, 

PhD. uviedol, že nepôjde o vytvorenie nových pracovných pozícii, na oddelení budú pôsobiť osoby, 

ktoré aktuálne pracujú na VC a UVP a financovanie z výnosov projektov bude až od roku 2024. Do 

diskusie sa tiež zapojil doc. Ing. Michal Zábovský PhD., ktorý položil otázku, či rozumie správne, že 

do 31.12.2023 dve pozície, ktoré sa presúvajú z UVP budú financované UVP UNIZA. Vedúca 

OPaSP Ing. Veronika Kunová, uviedla, že áno, keďže pracovné pozície sa presúvajú až s 

účinnosťou od 01.01.2024.  

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. a) bod 1 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, schvaľuje ustanovenia 

Dodatku č. 20 k Smernici č. 149 – Organizačný poriadok UNIZA týkajúce sa organizačných zmien 

v organizačnej štruktúre UNIZA, útvarov riadených Prorektorom pre rozvoj – vytvorenie nového 

pracoviska Oddelenie prípravy strategických projektov vedy a výskumu: V Článku 14 Prechodné a 

záverečné ustanovenia, odsek 7 - Prílohy organizačného poriadku sa v Prílohe č. 1 Organizačná 

štruktúra UNIZA, s účinnosťou od 01.01.2024 vytvára pod prorektorom pre rozvoj „Oddelenie 

prípravy strategických projektov vedy a výskumu“ vrátane 5 pracovných miest, ktoré vzniknú 

premiestnením nasledovne: 

a) premiestňuje sa z Prílohy č. 14 Organizačná štruktúra Výskumného centra UNIZA z Divízie 

výskumu inteligentných budov a obnoviteľných zdrojov energií 1 pracovné miesto „ Koordinátor 
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úlohy výskumu a vývoja“, ktoré sa zároveň premenúva na 1 pracovné miesto „Vedúci 

oddelenia“, 

b) premiestňuje sa z Prílohy č. 14 Organizačná štruktúra Výskumného centra UNIZA z Divízie 

výskumu inteligentných budov a obnoviteľných zdrojov energií 1 pracovné miesto „ Koordinátor 

úlohy výskumu a vývoja“, ktoré sa zároveň premenúva na 1 pracovné miesto „Referent “, 

c) premiestňuje sa z Prílohy č. 14 Organizačná štruktúra Výskumného centra UNIZA z Divízie 

výskumu dopravnej infraštruktúry 1 pracovné miesto „ Koordinátor úlohy výskumu a vývoja“, 

ktoré sa zároveň premenúva na 1 pracovné miesto „Referent “, 

d) premiestňuje sa z Prílohy č. 13 Organizačná štruktúra Univerzitného vedeckého parku UNIZA 

z Útvaru tajomníka UVP UNIZA, Administratívneho a projektového centra 1 pracovné miesto 

„Referent finančného a projektového riadenia“, ktoré sa zároveň premenúva na 1 pracovné 

miesto „Referent“, 

e) premiestňuje sa z Prílohy č. 13 Organizačná štruktúra Univerzitného vedeckého parku UNIZA 

z Útvaru tajomníka UVP UNIZA, Administratívneho a projektového centra 1 pracovné miesto 

„Vedúci administratívneho a projektového centra“, ktoré sa zároveň premenúva na 1 pracovné 

miesto „Referent “. 

 

8. Organizačná štruktúra UNIZA, Univerzitný vedecký park UNIZA 

K návrhu časti navrhovaných zmien v Dodatku č. 20 k Smernici č. 149 - Organizačný poriadok 

UNIZA, ktoré sa týkali organizačnej štruktúry UNIZA, Univerzitného vedeckého parku UNIZA, 

rektor UNIZA uviedol, že v prípade UVP bola genéza štruktúr zložitejšia ako v predchádzajúcich 

štruktúrach. Uviedol, že štruktúra, ktorá bola pripravená v júni na rokovanie nebola akceptovaná 

a bola stiahnutá z rokovania AS UNIZA (pozn. 19.06.2023). Vysvetlil, že následne bola pripravená 

nová organizačná štruktúra UVP, a bol vykonaný audit na podnet Hospodárskej komisie AS UNIZA. 

V stanovisku Legislatívnej komisie bola opakovane uvedená žiadosť o vysvetlenie súladu 

organizačnej štruktúry a jednotlivých jej miest na pracovisku UVP UNIZA (Príloha č. 13 

Organizačného poriadku) so štandardami UNIZA, resp. systémom VSK UNIZA, nakoľko, ako sa 

v stanovisku ďalej uvádza „sú tam definované pracovné miesta, resp. pozície, ktoré nie sú 

štandardom pre jednotlivé súčasti UNIZA a vykonávajú podporné činnosti len pre malý počet 

zamestnancov tohto pracoviska.“ K uvedenej téme bola vedená rozsiahla diskusia vrátane 

vysvetľovania doterajších a budúcich krokov pri reorganizácii a ďalšieho fungovania UVP UNIZA.  

AS UNIZA, v zmysle § 9 ods. 1 písm. a) bod 1 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, schvaľuje ustanovenia 

Dodatku č. 20 k Smernici č. 149 – Organizačný poriadok UNIZA, týkajúce sa organizačných zmien 

v organizačnej štruktúre Univerzitného vedeckého parku UNIZA: V Článku 14 „Prechodné a 

záverečné ustanovenia“, odsek 7 - Prílohy organizačného poriadku sa mení s účinnosťou od 

01.01.2024 Príloha č. 13 Organizačná štruktúra Univerzitného vedeckého parku UNIZA nasledovne: 

a) na Divízií výskumu inteligentných dopravných systémov sa ruší 6 pracovných miest „Výskumný 

zamestnanec“ a 2 pracovné miesta „Odborný zamestnanec“, 

b) na Divízií výskumu inteligentných výrobných systémov sa rušia s účinnosťou 2 pracovné miesta 

„Výskumný zamestnanec“ a 1 pracovné miesto „Odborný zamestnanec“, 

c) na Divízií výskumu progresívnych materiálov a technológií sa ruší 1 pracovné miesto „Odborný 

zamestnanec“ a 5 pracovných miest „Koordinátor úlohy výskumu a vývoja“, 

d) na Divízií výskumu informačno-komunikačných technológií sa ruší 1 pracovné miesto 

„Koordinátor výskumu“, 17 pracovných miest „Výskumný zamestnanec“ a 8 pracovných miest 

„Odborný zamestnanec“, 
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e) v organizačnej štruktúre UVP pod „Koordinátorom technologických úloh“ sa rušia s účinnosťou 

3 pracovné miesta „Odborný zamestnanec“, 

f) v organizačnej štruktúre UVP pod „Tajomníkom“ sa ruší 1 pracovné miesto „Koordinátor 

výskumných úloh UVP UNIZA“ a v Administratívnom centre sa ruší 1 pracovné miesto „Referent 

finančného a projektového riadenia“ a 2 pracovné miesta „Administratívny zamestnanec“ a v 

Projektovom centre sa ruší 1 pracovné miesto „Odborný zamestnanec“. Zároveň sa presunie 

1 pracovné miesto „ Odborný zamestnanec“ priamo pod Tajomníka a ruší sa „Administratívne 

a projektové centrum“. 

V závere rokovania k predloženému návrhu Dodatku č. 20 k Smernici č. 149 – Organizačný 

poriadok UNIZA predseda AS UNIZA skonštatoval, že AS UNIZA schválil predložený návrh v znení 

všetkých navrhovaných zmien. 

 

• V bode Rôzne informoval predseda AS UNIZA, že na ostatnom zasadnutí AS UNIZA bola 

stanovená požiadavka na spracovanie informácií a odprezentovanie niektorých údajov, ktoré 

vyplývajú z Výročnej správy o hospodárení UNIZA za rok 2022 (Výročná správa bola predmetom 

rokovania na zasadnutí AS UNIZA, ktoré sa konalo dňa 19.06.2023), a to konkrétne: 

Aa) Prehľad finančných ukazovateľov ubytovacieho zariadenia v Zuberci a plán investičných 

nákladov na ďalšie roky spojené s rekonštrukciou chatiek. 

K prehľadu finančných ukazovateľov ubytovacieho zariadenia v Zuberci a plánu investičných 

nákladov na ďalšie roky spojené s rekonštrukciou chatiek sa vyjadrila kvestorka UNIZA Ing. Jana 

Gjašiková, ktorá v krátkosti uviedla, že stredisko v Zuberci nie je prioritne vytvorené za účelom 

vytvárania ziskov, stredisko funguje a udržiava sa v určitom hospodársky vyrovnanom stave. Ďalej 

zhodnotila zisk strediska v Zuberci za jednotlivé roky. Uviedla, že v roku 2017 bol zisk strediska 

okolo 30.000,- EUR, no zároveň dodala, že za nasledujúce obdobie rokov 2019 až 2020 bol 

zaznamenaný pokles ziskov, čo zdôvodnila tzv. „kovidovým obdobím“. Uviedla tiež, že zisk 

strediska v Zuberci sa vyrovnal v roku 2021, a v roku 2022 zasiahla zisky valorizácia platov. 

Následne oboznámila prítomných o aktuálnej realizácii rekonštrukcie a obnovy častí ubytovacieho 

zariadenia v Zuberci. 

Ab) Koncepcia financovania investičných nákladov a koncepcia prevádzkovej udržateľnosti 

Športového centra UNIZA. 

Ku koncepcii financovania investičných nákladov a koncepcii prevádzkovej udržateľnosti 

Športového centra UNIZA (ďalej len „športové centrum“) sa vyjadril prorektor pre rozvoj prof. Ing 

Andrej Czán, PhD., ktorý uviedol, že športové centrum by malo mať po ukončení výstavby charakter 

medzinárodného športoviska a bude fungovať spôsobom, že bude mať tri rôzne športové dejiská. 

Celková cena nákladov na realizáciu športového areálu je 8 856 707 EUR. Náklady pre UNIZA 

predstavujú sumu vo výške 106 730,36 EUR bez DPH. Náklady na prevádzku/majetkový podiel 

predstavuje pre UNIZA 39,82%, pre Fond na podporu športu 49,37% a pre mesto Žilina 14,81 %. 

Prorektor pre rozvoj prof. Ing. Andrej Czán, PhD., uviedol, že Fond na podporu športu dal 

vypracovať štúdiu, na základe ktorej sa malo zistiť, či bude športové centrum rentabilné. Čo sa týka 

predpokladaných príjmov a výdavkov športového centra, tak odhad predpokladaných príjmov je 

približne 138.000,- EUR + 20% nad prevádzkové náklady. Ďalej uviedol, že Fond na podporu športu 

má stanovenú podmienku, podľa ktorej maximálny zisk môže byť vo výške do 20% z celkových 

prevádzkových nákladov, vysvetľuje, že ak by sa dosiahol príjem vyšší ako 20% z celkových 

prevádzkových nákladov športového centra, musela by UNIZA vrátiť časť poskytnutej podpory 

Fondu na podporu športu. Ku koncepcii financovania investičných nákladov a koncepcii 

prevádzkovej udržateľnosti Športového centra UNIZA mal otázku Ing. Štefan Šedivý, PhD., ktorého 
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zaujímalo financovanie nákladov za práce naviac, ak vzniknú. Prorektor pre rozvoj prof. Ing Andrej 

Czán, PhD. uviedol, že náklady za naviac práce, ktoré vzniknú pri výstavbe športového centra bude 

znášať UNIZA, keďže Fond na podporu športu poskytol maximálnu dotáciu vo výške 4 999 999 

EUR. 

Ac) Koncepcie financovania investičných nákladov a koncepcia prevádzkovej udržateľnosti 

historickej budovy "A“. 

Ku koncepcii financovania investičných nákladov a koncepcii prevádzkovej udržateľnosti historickej 

budovy "A“ sa vyjadril prorektor pre rozvoj prof. Ing Andrej Czán, PhD. Oboznámil prítomných, že 

ide o veľký a zaujímavý priestor, ktorý by po obnove tejto budovy mohol mať viacúčelové využitie, 

keďže by obnovou budovy vznikli kongresové miestnosti, spoločenské priestory, priestory na 

výučbu, konferencie a iné spoločenské podujatia. Celková cena za obnovu celého areálu budovy je 

odhadovaná na 10 171 080,56 EUR. Ďalej uviedol, že UNIZA sa aktuálne uchádza o možnosť 

financovania z plánu obnovy pre historické budovy. Uviedol tiež, že výhodou budovy „A“ je, že ide 

o budovu, ktorá je v zozname chránených pamiatok. Suma z výzvy plánu obnovy by bola vo výške 

okolo 9 300 000 EUR, pričom UNIZA by poskytla vlastné prostriedky vo výške okolo 606 000,00 

EUR s DPH, ktoré by boli použité mimo realizácie obnovy historickej budovy, išlo by napr. o 

parkovisko, altánok a iné, ktoré sú nevyhnutné pre kolaudáciu historickej budovy „A“. Čo sa týka 

príjmov historickej budovy „A“, tie by bolo možné získať napr. z prenájmu priestorov nachádzajúcich 

sa v budove „A“, ktoré zároveň nemôžu byť vyššie ako 20%. V diskusii k tejto časti bodu rôzne 

položil otázku Ing. Róbert Orenič, ktorý žiadal vysvetliť, či by mohol poskytovateľ odsúhlasiť pre 

UNIZA aj nižšiu sumu z plánu obnovy, či schválená suma bude vždy len vo výške 100% alebo môže 

byť odsúhlasená napr. suma vo výške len 30% a UNIZA bude musieť hľadať ďalšie finančné zdroje 

na dofinancovanie, prípadne môže nastať aj situácia, že nebude schválená žiadna suma? Prorektor 

pre rozvoj prof. Ing Andrej Czán, PhD. uviedol, že výzva je postavená tak, že musí byť dodržaný 

pomer, ako je stanovený, tzn., že 60% finančných prostriedkov má byť použitých na energetickú 

úsporu budovy a 40% finančných prostriedkov má byť použitých na realizáciu a aktivity, ktoré 

nesúvisia s energetickou úsporou budovy. V prípade, ak by takýto pomer dodržaný nebol, musela 

by UNIZA financovať realizáciu obnovy budovy „A“ z vlastných zdrojov. 

V druhej časti bodu Rôzne, informoval predseda AS UNIZA o zániku členstva v Akreditačnej rade 

Žilinskej univerzity v Žiline zástupcovi za študentskú časť 2. stupňa štúdia, na základe čoho bola 

rektorovi UNIZA predložená nominácia kandidátky na členku Akreditačnej rady Žilinskej univerzity 

v Žiline, Bc. Janky Novej, ktorá je študentkou 2. stupňa na Výskumnom ústave vysokohorskej 

biológie. Predseda AS UNIZA poďakoval predsedovi a členom študentskej komory AS UNIZA za 

zabezpečenie voľby kandidátky. 

 

4. ZASADNUTIE AS UNIZA – 18. december 2023 

• V pondelok, dňa 18. 12. 2023 sa uskutočnilo štvrté mimoriadne zasadnutie AS UNIZA (13:00 hod., 

zasadacia miestnosť Vedeckej rady UNIZA). V úvode rokovania informoval predseda AS UNIZA, 

že o zvolanie mimoriadneho zasadnutia v zmysle čl. 7 ods. 6 Rokovacieho poriadku UNIZA, 

požiadal rektor UNIZA. Predseda AS UNIZA ďalej informoval, že v zmysle čl. 3 ods. 3 písm. b) 

Zásad volieb do AS UNIZA zaniklo dňa 01.12.2023 prof. Ing. Radovanovi Madleňákovi, PhD. 

členstvo v AS UNIZA. Predseda AS UNIZA poďakoval prof. Ing. Radovanovi Madleňákovi, PhD. za 

spoluprácu a poprial mu veľa úspechov. Zároveň oznámil, že v zmysle čl. 3 ods. 6 Zásady volieb 

sa stal členom AS UNIZA ako náhradník prof. Ing. Tomáš Klieštik, PhD., a to do konca funkčného 

obdobia máj 2027. 
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• Po schválení návrhu programu rokovania predložil rektor UNIZA návrh Smernice č. 250 Pracovný 

poriadok UNIZA (ďalej len „pracovný poriadok“) už so zapracovanými pripomienkami Legislatívnej 

komisie a čiastočne aj so zapracovanými pripomienkami senátora Ing. Jána Stehlíka. Jednotlivé 

pripomienky boli podrobne vysvetlené počas rokovania AS UNIZA. Rektor UNIZA v krátkosti 

uviedol, že potreba úpravy pracovného poriadku vychádzala najmä z prijatia novely zákona o VŠ, 

ako aj v nadväznosti na interné smernice UNIZA. Navrhované úpravy sa týkali najmä zmien v oblasti 

pracovnej dochádzky a evidencie pracovníkov v zamestnaní, vlastnej práce, evidencie odchodov 

zamestnancov z pracoviska, práce doma, ochrany pracovníkov ako aj zmeny pracovného času, kde 

došlo k úprave pružného pracovného času. Zo stanoviska Legislatívnej komisie k predloženému 

návrhu vyplynulo viacero pripomienok formálneho a vecného charakteru, a to zo strany Legislatívnej 

komisie, ako aj zo strany člena AS UNIZA Ing. Jána Stehlíka, ktorých pomerná časť bola ešte pred 

rokovaním AS UNIZA do pracovného poriadku zapracovaná. Hlavným spracovateľom pracovného 

poriadku bola vedúca OPaSP Ing. Veronika Kunová, ktorá podrobne vysvetlila jednotlivé časti 

pracovného poriadku, ku ktorým boli zo strany AS UNIZA pripomienky. K zapracovaniu pripomienok 

prebehla rozsiahla diskusia, v rámci ktorej sa podrobne prerokovali jednotlivé pripomienky 

k pracovnému poriadku, ktoré boli v prípade nejasností a nezrovnalostí dostatočne vysvetlené 

a prerokované AS UNIZA. Predseda AS UNIZA konštatoval, že jednotlivé pripomienky Legislatívnej 

komisie boli všetky prerokované priamo na zasadnutí AS UNIZA. Vzhľadom k tomu, že 

k prerokovaným pripomienkam a častiam pracovného poriadku, neboli priamo na zasadnutí 

predložené ďalšie pripomienky, pristúpil predseda AS UNIZA k prerokovaniu pripomienok člena AS 

Ing. Jána Stehlíka. Vedúca OPaSP Ing. Veronika Kunová uviedla, že viacero pripomienok Ing. Jána 

Stehlíka bolo do predloženého návrhu pracovného poriadku už zapracovaných. Jednotlivé 

pripomienky Ing. Jána Stehlíka boli prerokované a vysvetlené prítomným členom AS UNIZA. 

K návrhu prebehla rozsiahla diskusia, v rámci ktorej boli vysvetlené ustanovenia predkladaného 

návrhu a ich aplikácia v pracovných vzťahoch na UNIZA, vzdelávacom procese zamestnancov ako 

aj predkladania majetkových pomerov vedúcich zamestnancov. V rámci diskusie boli konsenzuálne 

prijaté drobné zmeny, ktoré sa následne prejavili vo finálnej textácii navrhovanej Smernice č. 250 

Pracovný poriadok UNIZA. Vzhľadom k tomu, že predkladateľ neakceptoval niektoré pripomienky 

člena AS UNIZA Ing. Jána Stehlíka, po ukončení diskusie vyzval predseda AS UNIZA Ing. Jána 

Stehlíka ako aj ostatných členov AS UNIZA na prípadné podanie pozmeňujúcich návrhov. Ing. Ján 

Stehlík sa vyjadril, že pozmeňujúci návrh nepodá a ani nikto z ďalších členov AS UNIZA 

pozmeňujúci návrh nepodal. 

AS UNIZA schvaľuje v zmysle § 9 ods. 1 písm. a) bod 1. zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých 

školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, Smernicu 

č. 250 – Pracovný poriadok UNIZA v znení zapracovaných zmien. 

 

• V bode Rôzne Predseda AS UNIZA informoval členov AS UNIZA, že v súlade s čl. 7 ods. 5 

Rokovacieho poriadku UNIZA, sa riadne zasadnutia AS UNIZA v roku 2024 uskutočnia v 

nasledovných termínoch: 

1. 4.3.2024 – zasadnutie AS UNIZA ku schváleniu metodiky rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu 

z kapitoly Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR; 

2. 25.3.2024 - zasadnutie AS UNIZA k prerokovaniu rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu z 

kapitoly Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR; 

3. 29.4.2024 - zasadnutie AS UNIZA ku schváleniu návrhu rozpočtu UNIZA; 

4. 13.5.2024 - zasadnutie AS UNIZA ku schváleniu výročnej správy o činnosti UNIZA; 

5. 27.5.2024 - zasadnutie AS UNIZA ku schváleniu výročnej správy o hospodárení UNIZA. 
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Pred každým zasadnutím AS UNIZA príslušné komisie AS UNIZA na svojich stretnutiach prerokovali 

materiály, ktoré im boli pridelené a vypracovali k nim potrebné stanoviská. Ich znenie následne 

prezentovali predsedovia týchto komisií na zasadnutiach AS UNIZA. Diskusie prebiehali v otvorenom 

dialógu s vedením UNIZA. 

 

 

V Žiline 18. apríla 2024  

 

            

       prof. Ing. Branislav Hadzima, PhD., v. r. 

           predseda AS UNIZA 

 

 

 

 

 

Text výročnej správy o činnosti AS UNIZA za rok 2023 pripravili: 

Ing. Irena Kubinová, tajomníčka AS UNIZA do 22.5.2023 

JUDr. Lucia Turianová, tajomníčka AS UNIZA od 22.5.2023 

 


